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Heat Emergencies: What 
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معاون اول رییس جمهور:

با مشکلات فعلی 
نمی توان از رشد هشت 
درصدي سخن گفت
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 پرچم دار جدید چینی ها 
با ظاهري شبیه رنجروور

به مناسبت هفته دولت؛
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پیوند میان دانش 
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رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان مطرح کرد:

د با تصمیمات خودسرانه ت فو ش ها صن ا تشدید 

اولین گفت وگوي ویژه خبري جناب دکتر 
همتی پس از قرار گرفتن در مقام وزارت 
اقتصاد بیشتر با محوریت بازار سرمایه 
انجام شد و وزیر اقتصاد قاطعانه از بازار 
سرمایه حمایت کرد و البته اثر سخنان 
ایشان در اقبال فعالان بازار سهام در 
اولین روز کاري هفته اي که نیمه تعطیل 
است، نمایان شد . واکاوي مشکلات بازار 

سرمایه در حوزه ساختاري و سیاستگذاري 
توسط آقاي دکتر همتی، نشان دهنده 
آشنایی کامل ایشان با پیچ و خم هاي 
متعدد سرمایه گذاري است و بیان قاطع 
ایشان بر ایستادگی در برابر اقدامات ضد 
سرمایه گذاري نیز به نقطه قوت براي 
امیدواري به روزهاي آینده بدل شد .بیان 
ضرورت برگشت اعتماد به بازار سرمایه 

با پرهیز از رفتارهاي گذشته و محدود 
کردن دخالت دولت از نکات اصولی در 
سخنان جناب همتی بود که یکی از نکات 
انتقادي فعالان بازار سهام در سال هاي 

اخیر بوده است .

ادامه در صفحه 2...

بازگشت اقبال به بورس

دولت و اهداف برنامه توسعه
سهيل آل رسول

یادداشت

طی هفته هاي اخیر، دولت جدید بارها اعلام کرده 
است که وزارتخانه ها را در چارچوب برنامه هاي 
بالادستی هدایت خواهد کرد. یکی از مهم ترین 
اسنادي که اکنون وجود دارد، برنامه هفتم است 
که در فصل یازدهم و دوازدهم آن، اهدافی در 
حوزه مسکن و حمل ونقل تعیین شده است. اما 
واقعیت این است که این اهداف کمّی با آنچه به 
ذهن کارشناسان و خبرگان می رسد، به ویژه از نظر 
زیرساخت هاي موجود و منابع مالی که نیازمند آن 
است، فاصله قابل توجهی دارد. در این برنامه آمده 
است که ظرف پنج سال باید به صورت تجمعی به 
میزان پنج میلیون واحد مسکونی ساخته شود. در 
حالی که چه دولت متولی احداث آن باشد و چه 
رگولاتوري آن را بر عهده بگیرد، تجمیع چنین 
سرمایه اي در حوزه مسکن دور از ذهن است. 
ضمن آنکه در حال حاضر قرارداد ساخت دو میلیون 
مسکن ذیل طرح نهضت ملی مسکن منعقد شده 

است که تعهدات دولت و بانک ها در مورد این طرح 
باید اجرایی شود.

اگر این اهداف ، قابل حصول نیست، باید آن را 
بیان کرد تا صاحب نظران، مسوولان و به طور 
خاص نمایندگان مجلس که برنامه هفتم را 
مصوب کرده اند، تکلیف خود را بدانند. طی 10

سال گذشته، در هر سال به طور متوسط سالانه 
اما  ایجاد شده،  ریلی  200 کیلومتر خطوط 
برابر برنامه هفتم دولت مکلف است که ظرف 
5 سال 3200کیلومتر راه آهن ایجاد کند. این 
بدان معناست که در شرایطی که ظرفیت ساخت 
راه آهن در کشور ما ظرف 5 سال یک هزار کیلومتر 
است، اما این ظرفیت در 5 سال  آینده باید سه برابر 
افزایش پیدا کند. با توجه به کاهش بودجه عمرانی 
و اینکه ظرف 5 سال گذشته، بودجه اختصاص 
یافته به تملک دارایی هاي سرمایه اي کمتر از 
13 الی 14 درصد بوده، اهداف تعیین شده در حوزه 

توسعه زیرساخت هاي حمل ونقل نیز کاملا دور از 
ذهن است که وزارت راه یا باید براي تامین منابع 
مالی جدید مجوزهاي خاصی بگیرد یا نسبت به 
هدف گذاري هاي صورت گرفته، مواضع خود را 
روشن بیان کند. بعد از یک دوره اجراي نهضت 
آزادراه سازي که تلفات جاده اي را کاهش داد، ظرف 
چند سال گذشته به دلیل عدم برنامه ریزي براي 
توسعه آزادراه ها و مشکلات مالی براي نگهداري 
از این   زیرساخت ها تلفات جاده اي بار دیگر به 
حدود 20 هزار نفر رسیده است. حال آنکه، اغلب 
این تلفات متوجه نیروهاي مولد و جوان است که 
از این ناحیه به اقتصاد و سلامت روانی خانواده ها 
نیز آسیب هایی وارد می شود. اگر اهداف کمی دور 
از دسترسی وجود داشته باشد و برنامه اي متناسب با 
آن تدوین شود، به دلیل تردید ها و سردرگمی هایی 
که ایجاد می شود، اهداف کمی منطقی نیز تحقق 

پیدا نمی کند.
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Iran’s 5-month tuna 
export stands at $14.6m

Port, maritime services in 
Iran grow by 103%
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اولین روزنامه اقتصاديِ دو زبانه استان اصفهان
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�ھادت امام رضا «ع��ه ا�سلام» � ��ه ���یان �س��ت باد

 شرکت  کشــاورزی و دامپروری فجر اصفهان در نظر دارد:  به منظور تامین  نیروی  انسانی  مورد  نیاز خود  از  طریق  فرایند  جذب و استخدام  
)آزمون در سطوح کارشناسی ، مصاحبه و گزینش(به شرح زیر اقدام نماید،  لذا از متقاضیان درخواست می گردد جهت کسب اطلاعات  بیشتر و ثبت 
نام حداکثر تا تاریخ 1403/06/25 به واحد منابع  انسانی  شرکت به آدرس : شهرستان نطنز، کیلومتر 15 جاده قدیم نطنز - مورچه خورت ، روستای 

رحمت آباد  مراجعه و یا در ساعات اداری  با شماره  تماس 09132819766  تماس و  یا رزومه خود را  به ایمیل info@fajreisfahan.ir   ارسال نمایند .

 آگهی دعوت به همکاری 

شرایط احراز عمومی شرایط احراز 
تخصصی

تعداد
مورد نیاز جنسیت رشته 

تحصیلی
مدرک تحصیلی 

مورد نیاز محل خدمت عنوان پست ردیف

اسلامی  جمهوری  تابعیت 
ایران 

دین  و  اساسی  قانون  به  التزام 
مبین اسلام 

یا  پایان خدمت  کارت  بودن  دارا 
معافیت دائم

نداشتن محکومیت کیفری 
و  جسمی  سلامت  داشتن 
روانی و ویژگی های  شغلی در 

حد نیاز شغل
و  انقلابی  روحیه  بودن  دارا 

ارزشی و جهادی 
کسب تأیید حراست و گزینش 

اولویت با افراد متأهل و دارای 
فرزند می باشد .

در  داوطلب  سن  حداکثر 
مشاغل کارگری 33  سال و در 

مشاغل کارشناسی  35 سال

حداقل1سال تجربه 
مرتبط 1 آقا مرتبط با 

شغل
دکتری 

دامپزشکی

دامداری 
رحمت آباد
)شهرستان 

نطنز(
دامپزشک 1

حداقل 1 سال 
تجربه مرتبط 2 آقا مرتبط با 

شغل
کارشناسی و 

بالاتر

دامداری 
رحمت آباد
)شهرستان 

نطنز(

کارشناس 
دامداری 2

حداقل 1 سال 
تجربه مرتبط 3 آقا مرتبط با 

شغل حداقل دیپلم
دامداری 

رحمت آباد
)شهرستان 

نطنز(

کارگر 
دامداری 3

حداقل 1 سال 
تجربه مرتبط 2 آقا مرتبط با 

شغل حداقل دیپلم نطنز-اردستان کارگر 
کشاورزی 4

 شایان ذکر می باشد حضور در کلیه مراحل فرآیند جذب و استخدام برای کلیه متقاضیان رایگان و بدون پرداخت هرگونه هزینه می باشد. 



در شـــهر

Isfahan News
مدال برنز علیرضا مختاري عضو اصفهانی تیم پارا 
دو و میدانی ایران و پرتابگر وزنه در پارالمپیک 2024

پاریس با اعلام خطاي حریف او تبدیل به مدال نقره 
شد. به گزارش خبرنگار ایرنا، با دیسکالیفه شدن(خطا) 
پرتابگر گرجستان بعنوان نفر اول رقابت، مختاري که 
پیش تر مدال برنز گرفته بود به رده دوم مسابقات 
صعود کرد و مدال برنز او با نقره جایگزین شد. این 
ورزشکار اصفهانی روز یکشنبه در مصاف با حریفان، با 

ثبت رکورد 8.69 متر به کار خود در مسابقات پایان داد.
ورزشکارانی از مراکش و لهستان در این رقابت ها 
مدال طلا و برنز کسب کردند. به گزارش ایرنا، 
هفدهمین دوره رقابت هاي پارالمپیک 2024 پاریس 
که از 6 شهریور آغاز شده تا 18 شهریور با حضور چهار 
هزار و 400 ورزشکار از 188 کشور جهان در 22 رشته 
برگزار می شود و 65 ورزشکار در 10 رشته ورزشی از 

ایران در این آوردگاه مهم جهانی حاضرند.

هادي نوري کماندار اصفهانی عضو تیم تیروکمان 
سپاهان در رشته کامپوند صاحب مدال نقره شده و 
پرچم ایران را به اهتزاز درآورد. دیدار فینال میکس 
کامپوند بازي هاي پارالمپیک پاریس روز دوشنبه 
از ساعت 19:20 در مجموعه اینولید آغاز شد که 
هادي نوري و فاطمه همتی نمایندگان کشورمان 
به مصاف بریتانیا رفتند.  راند نخست دیدار فینال با 

حساب 39 بر 38 به سود بریتانیا شد اما در راند دوم 
ملی پوشان کشورمان با برتري 39 بر 38 کار را به 
تساوي کشاندند. در راند سوم تیم کشورمان 36 بر 
38 شکست خورد و در راند چهارم بریتانیا با حساب 40

بر 38 و در مجموع با حساب 155 بر 151 به پیروزي 
رسید و مدال طلا گرفت و تیم کشورمان با کسب 

عنوان نائب قهرمانی صاحب مدال نقره شد.

مدال برنز 
علیرضا 
مختاری در 
پارالمپیک 
تبدیل به نقره 
شد

افتخار آفرینی 
نماینده 
اصفهان در 
پارالمپیک

استاندار اصفهان گفت: راه برون رفت 
از مشکلات حوزه انرژي، واگذاري 
مدیریت سبد انرژي به استان ها است.

به گزارش خبرنگار مهر، سیدرضا 
مرتضوي صبح یکشنبه در یکصد 
شوراي  جلسه  یکمین  و  و چهل 
گفت وگوي دولت و بخش خصوصی 
استان، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
شهداي خدمت، اظهار کرد: باتوجه به 
چالش هاي متعدد در حوزه ناترازي 
برق، وزارت نیرو به استان ها ابلاغ 
کرده است تا پیشنهادات خود را در 
راستاي برون رفت از مشکلات فعلی 

اعلام کنند.
وي ضمن اشاره به درخواست استان 
اصفهان مبنی بر واگذاري مدیریت 
سبد انرژي به شوراي انرژي استان طی 
دو سال گذشته، ادامه داد: در مدت اخیر 
بارها از سطح ملی مطالبه و درخواست 
کردیم که مدیریت سبد انرژي به 
استان محول شود و در این خصوص 
با نمایندگان مردم استان در مجلس 
شوراي اسلامی نیز گفت وگوهاي 
متعدد داشتیم که متأسفانه محقق 
نشد اما این اقدام وزارت نیرو می تواند 

ادامه مسیر را هموار کند.
براي  افزود:  اصفهان  استاندار 
پاسخگوییِ راهگشا به وزارت نیرو، 
با محوریت معاونت هماهنگی امور 
اقتصادي استانداري پیشنهادات استان 
در راستاي تأمین انرژي، تبیین صحیح 
فرهنگ مصرف، تجربیات کارشناسان 
و متخصصان و راهکارهاي برون 
رفت از چالش هاي موجود در شوراي 
انرژي استان بررسی و به سطح ملی 

اعلام شود.
مرتضوي ضمن تأکید بر اینکه تنها 
راه برون رفت از مشکلات حوزه 
انرژي، واگذاري مدیریت سبد انرژي 
به استان ها است، خاطرنشان کرد: 
باي مسئله «اقتصاد انرژي» در کشور 
مدیریت شود؛ نمی توان با منابع 
محدودي که از گذشته در حوزه انرژي 
سرمایه گذاري می شده است مسیر 

پیش رو را ادامه داد.
تشویق  به  اصفهان  استاندار 
شرکت هاي خصولتی استان جهت 
سرمایه گذاري در حوزه تأمین انرژي 
تجدیدپذیر خبرداد و گفت: 600

مگاوات انرژي تجدیدپذیر توسط 

مجموعه فولاد مبارکه در مدار قرار 
گرفته است و مستمراً پیگیر هستیم 
تا این مجموعه بتواند تعهد خود را به 

صورت کامل محقق کنند.
باید  داد:  ادامه  مرتضوي 
سرمایه گذاري هاي انجام شده و 
معطل مانده یا در مسیر اجرا در حوزه 
تأمین انرژي را به عنوان یک اولویت 
با نقشه راه مشخص دنبال کنیم تا در 
کوتاه ترین زمان ممکن به نتایج قابل 

قبولی دست یابیم.
وي تأکید کرد: هر مشکلی در این 
راستا وجود دارد روي میز اقتصادي 
استان بیاید و در سطح استان و ملی 

براي رفع آن تلاش شود.
مرتضوي ضمن اشاره به تدبیر استان 
جهت گرفتار نشدن در مشکلات 
عدیده کم آبی و رفع مشکلات به 
وجود آمده در این حوزه نیز، عنوان 
کرد: از دو سال گذشته پروژه هاي 
تأمین آب استان با جدیت دنبال شد 
تا در کوتاه ترین زمان ممکن که براي 
بسیاري از متخصصان نیز باورپذیر 

نبود به نتایج قابل قبولی دست یابیم.
وي خاطرنشان کرد: خط انتقال آب 

دریاي جنوب کشور به استان یزد 
به طول 380 کیلومتر در 10 سال 
اجرا شد اما از خط هزار کیلومتري 
تأمین آب استان اصفهان از دریاي 
عمان، در دو سال گذشته به حول 
قوه الهی و همکاري همه مسئولین 
و دست اندرکاران بیش از 700 کیلومتر 
لوله گذاري شده است و در طلیعه اتمام 

پروژه هستیم.
استاندار اصفهان ضمن اشاره به 
تکمیل پروژه هاي تأمین آب استان 
با عزم بخش خصوصی و دولتی و 
حمایت سطح ملی، گفت: ادامه پروژه 
نیز تنها با همکاري و مساعدت همه 

نقش آفرینان امکان پذیر است از این 
رو انتظار می رود بخش خصوصی 
استان نگاه و همکاري ویژه اي در این 

پروژه داشته باشند.
وي در بخش دیگر سخنان خود در 
خصوص زمینه سازي در راستاي 
تحقق ماده 25 قانون بهبود مستمر 
محیط کسب و کار نیز گفت: باتوجه 
به اینکه در فصل بودجه نویسی قرار 
داریم بایستی پیگیري شود تا براي 
تحقق این ماده قانونی اعتباري در 
ردیف بودجه مقرر گردد اینگونه مسیر 
اجراي این قانون نیز بیش از پیش 

هموار خواهد شد.

فرماندار آران و بیدگل از بهره برداري از 10 پروژه 
عمرانی و خدماتی در شهرستان آران و بیدگل خبر 
داد. علی اکبر رضایی در گفت و گو با خبرنگار مهر با 
گرامیداشت هفته دولت و شهداي خدمت، اظهار 
داشت: در شهرستان آران و بیدگل نیز همانند دیگر 
شهرستان هاي کشور طرح هاي عمرانی و خدماتی 
به بهره برداري رسید.وي با بیان اینکه در مجموع 10

پروژه عمرانی و خدماتی در شهرستان آران و بیدگل 
افتتاح شد، ابراز داشت: میزان اعتبار اختصاص داده 
شده به این پروژه ها بیش از 719 میلیارد ریال بوده 
است. فرماندار آران و بیدگل خاطرنشان کرد: از جمله 
این پروژه ها، روشنایی محور روستاي ریگ جن به 
ابوزیدآباد به طول دو هزار و 500 متر با هزینه 50

میلیارد ریال، روکش آسفالت به مساحت هشت 

هزار مترمربع با هزینه 15 میلیارد ریال و احداث و 
جدول گذاري بلوار امام علی علیه السلام به مقدار 
پنج هزار مترمربع و هزینه 15 میلیارد ریال بود که 
به بهره برداري رسید. وي ادامه داد: روکش آسفالت 
محور ابوزیدآباد به کاشان به طول 11 کیلومتر با 
هزینه اي بالغ بر 330 میلیارد ریال و روشنایی تقاطع 
کنارگذر با جاده ابوزیدآباد با نصب 32 پایه روشنایی 

با هزینه 37 میلیارد ریال نیز از دیگر پروژه هاي 
افتتاح شده است. رضایی، روشنایی معابر منطقه 
محروم یحیی آباد شامل احداث 300 متر شبکه 
جدید روشنایی، تعویض 60 اصله پایه فرسوده، 
نصب و تعویض 550 دستگاه چراغ 20 و 80 وات با 
هزینه 27 میلیارد ریال را دیگر طرح هاي بهره برداري 
شده شهرستان آران و بیدگل در هفته دولت برشمرد.

استاندار اصفهان:

فرماندار آران و بیدگل:

مدیر�ت سبد انرژی به استان ها واگذار شود

۱۰ پروژه  عمرانی و خدماتی در آران و بیدگل به بهره برداری رسید

به گزارش اخبار اصفهان از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان 
اصفهان، رسول میرباقري در مورد برگزاري چهل و هفتمین دوره مسابقات 
قرآن اوقاف استان اصفهان اظهار کرد: برگزاري مسابقات و برنامه هاي 
فرهنگی و قرآنی یکی از نیازهایی است که در شرایط فعلی جامعه باید به 

آن توجه ویژه داشت.
وي اضافه کرد: برگزاري چنین برنامه هایی در جامعه براي تشویق جوانان 
نسبت به ترویج قرآن بسیار اثرگذار است و می تواند جامعه را به سمت جامعه 
قرآنی پیش ببرد چرا که مقدمه فهم و عمل به قران تلاوت و حفظ و قرائت 

قرآن است.
عضو کمیسیون فرهنگی شوراي اسلامی شهر اصفهان برگزاري این 
مسابقات را تقویت کننده مجموعه هاي قرآنی و جذب استعدادها و تشویق 

جوانان براي آمدن در مسیر قران دانست.
وي با بیان اینکه زمانی فرصت ها براي کار فرهنگی در شهر قوي تر بود عنوان 
کرد: باید توجه و تمرکز بر این موضوع صورت گیرد که چقدر برنامه هاي 
فرهنگی و قرآنی در دستور کار ما بوده این در حالی است که زیباسازي 
شهري و نمادهاي شهري و فضاهاي شهري را می توانیم قرآنی کنیم و 

جایگاه ویژه اي براي اهل قرآن و اساتید قرآنی در نظر بگیریم.
میرباقري تأکید کرد: همان گونه که یک ورزشکار در سطح جهان جایگاهی 
به دست می آورد و باعث می شود اشتیاق نسبت به آن ورزش در میان جوانان 
افزایش یابد باید برنامه ریزي کرد تا در حوزه قرانی هم این روند طی شود 
نمونه بارز آن برنامه محفل در ایام ماه مبارك رمضان بود که نمونه اي موفق 
می توان از آن یادکرد و دیدیم که می توان کار موفق فرهنگی هم انجام داد 

که مورد استقبال جوانان قرار بگیرد.
وي با انتقاد از اینکه تعامل بین دستگاهی در حوزه قرآنی ضعیف است گفت: 
در این حوزه ورود قدرتمندي نداشته ایم و مسئولان استانی و کشوري لازم 

است با مطالعه و برنامه ریزي دقیق و با دغدغه به این حوزه ورود کنند.  
کمیته اطلاع رسانی چهل و هفتمین دوره مسابقات سراسري قرآن کریم 

استان اصفهان

عضو کمیسیون فرهنگی شوراي اسلامی اصفهان گفت: 
تعامل بین دستگاهی براي ارائه کار فرهنگی و قرآنی 

قوي در استان ضعیف است.

ضرورت زیباسازی شهری 
به  وسیله المان های قرآنی

عضو کمیسیون فرهنگی 
شورای اسلامی اصفهان:

سرمقاله

...ادامه از صفحه ۱

اصل  که  خلق الساعه  تصمیم هاي 
پیش بینی پذیري اقتصاد را مورد هجمه قرار 
داده و به ویژه در سال قبل منجر به اتفاقات 
عجیبی از 17 اردیبهشت تا پایان سال شد، 
تغییر نرخ خوراك گاز پتروشیمی و صنایع 
که به دفعات و با اما و اگرهاي بسیار همراه 
بود و عملا حاشیه سود شرکت هاي تولیدي 
و صنایع را با افت باور نکردنی همراه کرد؛ 
سرکوب قیمتی خودرو درب کارخانه که به رغم 
مشخص شدن سازوکار آن توسط سیاستگذار 
به دلیل مانع تراشی مسوولان دولتی، نتیجه اي 
جز زیان انباشته فوق سنگین نداشت و در 
نهایت ضربه سنگین سیاستگذار پولی با انتشار 
گواهی سپرده خاص 30 درصدي بر پیکره 
بورس و تامین مالی تولید نشست که در عمل 
نرخ بهره موثر و نرخ اوراق بدهی را به ارقام 
بسیار بالایی سوق داد . سخنان وزیر اقتصاد 
بر ضرورت خروج بانک ها از بنگاهداري و در 
پیش گرفتن استراتژي بنگاه سازي در صورت 
عملیاتی شدن می تواند شرایط بازار سرمایه 
را متحول کند و بسیاري از زنجیره هاي 
تولید چه در حوزه معدنی و فلزي و چه در 
حوزه نفتی و شیمیایی را کاراتر کند . انتقاد 
از نرخ بهره بالا در شرایط فعلی کشور که 
حتی تجربه هم نشان داده توفیقی براي 
کنترل تورم نداشته را می توان چراغ سبزي 
براي افزایش جذابیت بازار سرمایه در نظر 
گرفت که در کنار ارایه مشوق هاي مالیاتی 
می تواند روند کاهش  حاشیه سود شرکت ها 
را متوقف سازد و در جهت رونق تولید با نگاه 
به صرفه بودن فعالیت تولیدي، یکی از عوامل 
کاهش قیمت سهام را برطرف کند . در حوزه 
مالیات ستانی تاکید وزیر محترم اقتصاد بر 
مد نظر قرار دادن فرارهاي مالیاتی و پرهیز 
از افزایش پایه مالیاتی نقطه امیدوار کننده اي 
براي تولید کنندگان و سرمایه گذاران بود 
که احتمالا در بودجه پیشنهادي سال آینده 

انعکاس خواهد داشت .
نظام چند نرخی ارزي فعلی نیز یکی از نکات 
مورد نقد آقاي دکتر همتی بود که ایشان بر 
کاهش تعداد نرخ ها تاکید داشته و به نزدیک 
کردن نرخ ارز نیمایی و بازار آزاد صحه 
گذاشتند که خواسته ماه هاي اخیر فعالان 
بورسی و تولید کنندگان بود و اساسا ایشان 
یکی از علل اصلی کسري تراز تجاري را وجود 
رانت ناشی از نظام چند ارزي توصیف کردند .

دقیق شدن بر بیانات اخیر وزیر محترم اقتصاد 
نشان دهنده تغییر مسیر در حوزه سیاستگذاري 
اقتصادي است که در سه سال اخیر بازار سهام 
و تولید کنندگان را با مشکلات عدیده مواجه 
کرده بود  و براي دلالان خاطرات خوبی 
ساخته بود؛ به نظر می رسد با نگرش جدید 
که بر پایه شناخت دقیق آقاي دکتر همتی 
به واسطه مسوولیت هاي گذشته قابل رویت 
است می توان انتظار بهبود شرایط و آمارهاي 
کلان اقتصادي را در ماه هاي آتی پیش بینی 
کرد، اما آنچه در ماه هاي اخیر به یک صداي 
رسا در بین فعالان بورسی تبدیل شده 
ضرورت تغییر در ساختار مدیریت بازار سرمایه 
است که نگرشی منطبق بر سیاست هاي 
اقتصادي دولت سیزدهم داشته و کارنامه 
قابل قبولی را در اذهان اغلب بورسی ها از خود 
ارایه نکرده است، توجه وزیر محترم اقتصاد به 
این مساله می تواند در تسریع برگشت اقبال به 

بورس موثر باشد .

رئیس حفاظت محیط زیست هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت:  به 
دستور مدیران پالایشگاه اصفهان و نظرکارشناسان محیط زیست، 
بارگزاري جدید صنعتی در اصفهان انجام نمی شود و تمامی واحد 
هایی که ممنوعیت استقرار درشعاع 50 کیلومتري شهرها را دارا 
هستند به سواحل جنوبی کشورمنتقل شدند. مهندس محسن حیدري 
درگفتگو با خبرنگار واحد رسانه روابط عمومی و بین الملل پالایشگاه، 
درباره مهمترین دستاورد هاي ملی طرح بهبود فرآیند و بهینه سازي 
محصولات پالایشگاه اصفهان افزود: اجراي این طرح مزایاي زیست 
محیطی مثبتی به همراه دارد که می توان به تولید بنزین و گازوئیل یورو5

تولید نفت سفید بدون گوگرد،تولید سوخت کشتی ها بر اساس استاندارد 
هاي بین المللی و تولید کود هاي کشاورزي دوستدار محیط زیست اشاره 
کرد. به گزارش پایگاه خبري احوال نیوز، به نقل از واحد رسانه روابط 
عمومی و بین الملل هلدینگ پترو پالایش اصفهان، مهندس  حیدري، 
خاطر نشان کرد: سایر طرح ها و پروژه هاي این شرکت از جمله احداث 
واحد هاي LAB،LABSA، الکل هاي چرب،کک سوزنی، واحد هاي 
پتروشیمی و پالایشگاه 120 هزار بشکه اي هرمزگان با اخذ نظارت و 

استعلام از اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان و بر اساس 
ممنوعیت استقرار واحد هاي فوق در مجاور کلان شهر اصفهان به خارج 
ازاستان منتقل گردید وبه دستورمدیران پالایشگاه و نظرکارشناسان 
محیط زیست درخصوص عدم بارگزاري جدید و خروج واحد هاي فوق 
ازاستان اصفهان و انتقال به سواحل جنوبی کشوراقدام گردید . حیدري، 
با اشاره به اینکه در بخش اقدامات زیست محیطی مربوط به آلودگی 
هوا 11 پروژه در این شرکت پایان یافته و 7 پروژه در حال اجرا است 
ادامه داد: اهداف کلان پروژه هاي انجام شده و درحال اجرا شامل تولید 
محصولات با استاندارد هاي زیست محیطی ،حذف و کاهش آلاینده 
هاي تولیدي اعم ازNOX ،SO،CO۲ از خروجی دودکش کوره ها، 
پایش و اندازه گیري خروجی دودکش ها به صورت خود اظهاري برخط 
طبق تبصره 3و4ماده 11 قانون هواي پاك ، پایش و اندازه گیري آلاینده 
هاي آلی فرار(VOC) محیطی،خرید و نصب سیستم هاي آنالیزرآنلاین 
و تکمیل سامانه پایش آنلاین در واحد هاي بهبود فرایند و بهینه سازي 
محصولات،جمع آوري و بازیابی گاز هاي ارسالی به مشعل ها می 
باشد. رئیس حفاظت محیط زیست هلدینگ پتروپالایش اصفهان، در 

ادامه به این مسئله اشاره داشت که در بخش اقدامات زیست محیطی 
مربوط به مدیریت پساب،9 پروژه در این زمینه پایان یافته و 11 پروژه 
درپالایشگاه اصفهان دست اجرا می باشد گفت: این طرح نیز با هدف 
پاکسازي پساب هاي تولیدي ، استفاده مجدد از پساب هاي تولیدي 
(REUSE)، استفاده ازپساب آب هاي خاکستري،حذف کامل پساب 
هاي دور ریزو استقراراستراتژي پساب صفر،(تغییر سیاست بازیابی کامل 
پساب تبخیر به تبخیر پساب)، پایش اندازه گیري پارامتر هاي پساب 
به صورت خود اظهاري و به صورت برخط و ارسال نتایج به سازمان 
حفاظت محیط زیست از جمله اهداف این طرح ها بوده است. حیدري، 
درباره مدیریت پسماند ها در پالایشگاه اصفهان تصریح کرد: در مقوله 
مدیریت پسماند نیز کلیه پسماند هاي تولیدي اعم ازعادي،صنعتی 
وویژه طبق الزامات سازمان حفاظت محیط زیست در حال مدیریت 
و تعیین تکلیف بوده و کل پسماند هاي فوق پس از ثبت در سامانه 
 (WWW.IRANEMP.IR) جامع سازمان حفاظت محیط زیست
و اخذ مجوزهاي لازم به محل هاي مشخص جهت بازیابی و امحاء 
ارسال می گردد. وي درباره تفکیک پسماند درپالایشگاه اصفهان 

اظهارداشت:تفکیک کلیه پسماندهاي تولیدي این هلدینگ درحال 
حاضر به صورت کامل و صد درصد اجرا می شود و با راه اندازي کامل 
سایت مدیریت پسماند در این شرکت علاوه بر تکمیل چرخه پسماند 
ضایعات عادي رستورانی (پسماند هاي آلی) به کود کمپوست جهت 
استفاده در فضاي سبز تبدیل می گردد. رئیس حفاظت محیط زیست 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان،اظهارداشت:طبق نظارت هاي اداره 
حفاظت محیط زیست هلدینگ پتروپالایش اصفهان و همچنین نظارت 
و پایش هاي اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان ، کلیه نتایج 
خروجی این شرکت(شامل حدود400 نقطه پایش شده مربوط به کوره 
ها،پساب،خاك،آب زیر زمینی ، صوت و غیره) که در شیوه نامه تعیین 
معیارهاي واحد هاي مشمول خود اظهاري در ارتباط با ماده 27 قانون 
مالیات بر ارزش افزوده (عوارض سبز) قید گردیده در محدوده استاندارد 
سازمان حفاظت محیط زیست بوده که این موضوع بیانگر تعهد و عزم 
مدیریت ارشد و کلیه کارکنان هلدینگ پتروپالایش اصفهان نسبت به 
مسائل زیست محیطی بوده و گویاي اهمیت حفظ محیط زیست در کنار 

تولید پایدار محصولات استاندارد دراین مجموعه می باشد.

رئیس حفاظت محیط  زیست هلدینگ پتروپالایش اصفهان: 

انتقال واحدهای دارای ممنوعیت پالایشگاه اصفهان به سواحل جنوبی 

گزارش

معاون اول رییس جمهور با انتقاد از بی توجهی و 
عدم سرمایه گذاري مناسب در زمینه انرژي هاي 
تجدید پذیر گفت: یکی از اقدامات بسیار مهم در این 
دوره، استفاده از انرژي خورشیدي، انرژي باد و سایر 

انرژي هاي تجدیدپذیر مانند زمین گرمایی است.
محمدرضا عارف در آیین معارفه «مهندس عباس 
علی آبادي» وزیر نیرو در دولت چهاردهم و تکریم 
مهندس علی اکبر محرابیان، وزیر نیروي دولت 
سیزدهم با انتقاد از بی توجهی و عدم سرمایه گذاري 

مناسب در زمینه انرژي هاي تجدیدپذیر گفت: یکی 
از اقدامات بسیار مهم در این دوره، استفاده از انرژي 
خورشیدي، انرژي باد و سایر انرژي هاي تجدید پذیر 

مانند زمین گرمایی است.
وي همچنین بر استفاده مناسب از منابع آبی انتقال 
آب دریاي عمان و خلیج فارس و استفاده بهینه از 
آب هاي زیرزمینی تاکید کرد و گفت: در حالی که 
رشد 8 درصدي را توقع داریم، اما روزانه 7 تا 8 ساعت 
قطع برق داریم که علاوه بر خسارت، عدم النفع آن 

نیز بسیار زیاد است که براي حل این مشکل بایدکار 
بزرگی صورت گیرد. در این جلسه که صبح روز (شنبه) 
در ساختمان وزارت نیرو برگزار شد، عارف با بیان 
اینکه جوان گرایی و استفاده از استعداد خانم هاي 
متعهد و تحصیلکرده، باید سرلوحه کار وزارت نیرو 
قرار گیرد، از شهید عباسپور به عنوان مدیري که 
اعتقاد راسخی به جوانگرایی داشت یاد کرد و گفت: 
یکی از خلاقیت هاي ایشان جوانگرایی بود که در 
نخستین ماه هاي پیروزي انقلاب اسلامی، با ابتکار و 

خلاقیت خود، جوانان دانشجو را در این ساختار دعوت 
به همکاري کردند و توانستند تحولی در این وزارتخانه 
ایجاد کنند و اکنون نیز باید بر همان سیاق استفاده 
از جوانان و زنان دانشگاهی و تحصیلکرده با قدرت 
ادامه یابد. وي در ادامه با تشکر از تلاش  و مدیریت 
وزیر نیرو در دولت سیزدهم گفت: صندلی ها عوض 
می شود، اما خدمت، الزاما به واسطه داشتن یک سمت 
و نشستن بر یک صندلی نیست و بنابراین از همه 
وزراي دولت هاي گذشته دعوت می کنیم که با دولت 
چهاردهم همکاري کنند . معاون اول رییس جمهور 
در ادامه با تقدیر از مهندس علی آبادي افزود: ایشان 
از خانواده وزارت نیرو بوده و کارشناس متعهد و عالمی 
هستند که به دور از  حاشیه فعالیت می کنند و با حضور 
ایشان در وزارت نیرو، دستاوردهاي ارزشمندي را در 
این بخش شاهد خواهیم بود. وي افزود: خوشبختانه 
فضاي خوبی را بین همه قوا و نهادهاي حاکمیتی در 
چهارچوب وفاق ملی احساس می کنیم و خوشحالم 
که در دولتی پایبند به «وفاق ملی» خدمت می کنم.
عارف با بیان اینکه بر طبق سند چشم انداز و برنامه 
هفتم توسعه، رشد متوسط 8 درصدي هدف گذاري 
شده است گفت: متاسفانه با این رشد، خیلی فاصله 
داریم که باید در دولت چهاردهم جبران کرده و برطبق 
افق چشم انداز، به جایگاه اول منطقه برسیم. معاون 
اول رییس جمهور به مهندس علی آبادي، خطاب به 
وزیر نیرو گفت: در اسرع وقت، گزارش دقیقی از وضع 
موجود شامل مزیت ها، چالش ها و مشکلات موجود 
در حوزه وزارت نیرو تهیه شود تا در پایان خدمت ببینیم 

که در چه وضعیتی قرار داشته ایم و در پایان دوره در 
چه وضعیتی کار را تحویل می دهیم.عارف در ادامه 
سخنان خود در این جلسه، با بیان اینکه «آب» چالش 
دهه آینده جهان است، گفت: این چالش براي ما که 
در منطقه اي با اکوسیستم خشک قرار داریم پیچیده تر 
است، اما با این حال آنچنان که باید در زمینه استفاده از 
آب، دقت نمی کنیم. وي افزود: علی رغم همه شعارها 
و برنامه هاي گذشته، سهم بخش کشاورزي در 
استفاده از آب در کشورما 86 است که 16 درصد بیش 
از متوسط جهانی است و این در حالی است که ما یک 
سوم متوسط جهانی در کشورمان آب داریم، در بخش 
مصرف خانگی و بخش صنعت نیز همین مشکلات 
هدر رفت بالا و استفاده بی رویه از آب را داریم. وي با 
انتقاد از وضعیت قطعی برق نیز گفت: در حالی که رشد 
8 درصدي را توقع داریم، اما روزانه 7 تا 8 ساعت قطع 
برق داریم که علاوه بر خسارت، عدم النفع آن نیز 
بسیار زیاد است که براي حل این مشکل کار بزرگی 
صورت گیرد. معاون اول رییس جمهور در زمینه کمبود 
برق با بیان اینکه سهم انرژي هاي تجدیدپذیر مورد 
غفلت قرار گرفته است، گفت: در برنامه سوم، با آنکه 
تاکید زیادي بر این نوع از انرژي ها داشتیم، اما وزیر 
وقت نیرو حاضر نبود سهم تولید برق از این بخش 
اندکی افزایش یابد، دلیل مخالفت شان هم آن بود که 
سوخت مجانی می گرفتند، اما آن نگاه مقطعی حداکثر 
4 یا 5 ساله، نتیجه اش این شده که امروز با قطعی برق 
روبه رو هستیم اما استفاده چندانی از انرژي هاي 
تجدید پذیر و مخصوصا انرژي خورشیدي نمی کنیم .

وي افزود: استفاده از انرژي هاي تجدید پذیر باید 
یک بحث ملی باشد اما نگاه بخشی در این حوزه به 
ما ضربه زد، اکنون ما باید با تلاش بسیار به سمت 
استفاده از انرژي خورشیدي، بادي و سایر انرژي هاي 
تجدید پذیر مانند زمین گرمایی برویم، البته تولید و 
استفاده از انرژي هاي کلاسیک را نیز رد نمی کنیم 
و باید با قدرت ادامه بدهیم. وي کنترل مصرف برق، 
افزایش بهره وري، سرمایه گذاري در حوزه تولید 
برق، تلاش براي افزایش پایداري شبکه را از دیگر 
موضوعات مورد توجه وزیر نیرو در این حوزه برشمرد. 
عارف با بیان اینکه بر طبق برنامه هفتم توسعه، 
میانگین بهره وري در صنعت برق باید به 44 درصد 
و رشد خطوط شبکه به 5 درصد برسد از وزیر نیرو 

خواست کار را در این حوزه با جدیت ادامه دهد.
معاون اول رییس جمهور، در ادامه با اشاره به برنامه 
هفتم توسعه گفت: در سیاست هاي کلی این بخش 
کاهش مصرف انرژي، کاهش شدت انرژي، افزایش 
بازدهی نیروگاه ها، افزایش سهم استفاده از انرژي هاي 
تجدید پذیر و حرکت به سمت استفاده از انرژي هاي 
خورشیدي، بادي و زمین گرمایی، افزایش بهره وري، 
کاهش هدر رفت انرژي و سرمایه گذاري در این 
حوزه ها و تلاش براي پایداري شبکه دیده شده است 

که باید سرلوحه کارهاي ما قرار گیرد.
وي همچنین مشخص شدن قیمت تضمینی خرید 
انرژي هاي جدید و خرید انرژي برق تولیدي از منابع 
تجدید پذیر و نیز برق تولیدي از پسماندها را از وزیر 

نیرو خواست.

با مشكلات فعلی 
نمي توان از رشد 
هشت درصدی 
سخن گفت

معاون اول 
رییس جمهور:
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اپلیکیشن

سخت افزار

گیم

ویژگی عجیب و 
Call غیرمنتظره بازی
of Duty: Black Ops

6 رونمایی شد
به  Body Shield ویژگی بسیار جالبی به نام
Call of Duty: Black Ops بازي محبوب

6 اضافه  شده است که بسیاري از گیمرها از 
آن لذت خواهند برد.

Call of Duty: بازي   NEXT رویداد  در 
آبان   4) اکتبر   25 که   Black Ops 6
1403) روي سرویس گیم پس ایکس باکس 
و کامپیوتر منتشر خواهد شد، شاهد افشاي 
اطلاعات جالبی بودیم و اضافه شدن ویژگی 
Body Shield سر و صداي  خاصی به نام
زیادي به پا کرد. به گفته ي Treyarch، با 
Call of Duty: Black Ops قابلیت جدید
می توانید یکی از افراد تیم دشمن را در  6
به عنوان  او  از  و  بگیرید  گروگان  به  بازي 
خیلی  ویژگی  البته  که  کنید،  استفاده  سپر 
خنده دار  نکته ي  نمی رسد.  به نظر  عجیبی 
Body این است که هنگام  Shield قابلیت
گروگان گرفتن دشمن، چت صوتی بین شما 
و او فعال می شود. بنابراین، نه تنها دشمن را 
در موقعیت آسیب پذیر قرار می دهید؛ بلکه 
اکنون می توانید حرف هاي بامزه اي در گوش 
او زمزمه کنید. استودیو Treyarch با انتشار 
پستی در ایکس، در پاسخ به تردید برخی 
Body نمی دانند  به خوبی  که  طرفداران  از 
Shield چگونه می تواند مورد استفاده قرار 
باشید».  مؤدب  باید  فقط   » نوشت:   گیرد، 
با  صوتی  چت  خودکار  تعدیل  اضافه شدن 
زیاد  به احتمال  اکتیویژن  مصنوعی  هوش 
تعداد زیادي از گیمرها را به دردسر خواهد 
داشت  انتظار  می توان  به هرحال  انداخت. 
 ،Body Shield جامعه ي گیمرها با ویژگی

لحظات خنده دار زیادي را رقم بزنند.
Call of گیمرهاي  که  زمانی   تا  قطعاً 

رفتار خوبی داشته  Duty: Black Ops 6
باشند، Body Shield می تواند به ابزار واقعاً 
سرگرم کننده اي تبدیل شود. بسیاري از افراد 
سرگرم  مذکور  ویژگی  با  می خواهند  واقعاً 
شوند و امیدواریم ابزارهاي تعدیل محتواي 
عملکرد  بازي،  در  اکتیویژن  صوتی  چت 
خوبی داشته باشد. مشترکین ایکس باکس 
Call گیم پس نسخه ي Cross-gen بازي

اول  روز  در  را   of Duty: Black Ops 6
و  کرد  خواهند  دریافت  عنوان  این  انتشار 
امکان ارتقاء به نسخه ي Vault با تخفیف 

ویژه دردسترس آن ها خواهد بود.

به گزارش NEW Scientist؛چری فالوین T١١ معرفی شد؛

چـري فالویـن T11 طی روزهـاي اخیر در نمایشـگاه خودرو چنگدو 
ایـن خـودرو ظاهـري شـبیه بـه میبـاخ GLS و  رونمـایی شـد. 

رنجـروور اسـپرت دارد.
Ful-) چـري سـال گذشـته،  برند جدیـدي با نـام فالوین یا فولویـن

win) معـرفی کـرد. ایـن نام در گذشـته بـراي مـدلی از خودروهاي 
چـري اسـتفاده می شـد کـه مـا آن را در کشـورمان بـا نـام ام وي ام 
315 می شـناسیم. برنـد جدیـد چري روز به روز توسـعه پیـدا می کند 
و اکنـون شـاهد رونمـایی از چـري فالویـن T11 در جایـگاه مـدل 
پرچـم دار آن هسـتیم. ایـن خودرو ظاهري شـبیه رنجروور اسـپرت 

یا مرسـدس میبـاخ GLS دارد.

چـري فالویـن T11، ترکیـبی از رنجـروور اسـپرت و 
GLS میبـاخ 

چـري فالویـن T11 طی روزهـاي اخیر در نمایشـگاه خودرو چنگدو 
رونمـایی شـد. ایـن خـودرو از پیشـرانه هیبریـدي بهـره می بـرد و 
جلـوه  لوکـس  ماننـد شـاسی بلند  فراوانـش،  زرق وبـرق  باتکیه بـر 
می کنـد. برخی خبرنـگاران رسـانه هاي غربی چـري فالوین تی 11

را رنجـروور اقتصـادي لقـب داده اند!
مقایسـه بیـن چـري فالویـن T11 و رنجـروور اسـپرت بی دلیـل 
ایـن  روز  در  روشـنایی  چراغ هـاي  و   LED چراغ هـاي  نیسـت. 
خـودرو شـباهت زیـادي بـه رنجروور اسـپرت دارنـد. البتـه نباید به 

ایـن شـباهت مشـکوك شـویم؛ چراکـه چري و جگـوار لنـدروور از 
حـدود یـک دهـه پیـش در بـازار چین همکار محسـوب می شـوند، 
حـتی مدل هـاي جدید لنـدروور براسـاس پلتفرم هاي چري سـاخته 

شـد. خواهد 
چـري فالویـن تی 11 از رینگ هـاي چندپره همـراه روکش نقره اي 
قسـمت بـالایی بدنه بهـره می بـرد. ایـن ویژگی هـا باعث شـده اند 
ایـن خـودرو از نمـاي جانـبی بـه مرسـدس میبـاخ GLS شـباهت 
داشـته باشـد. چـري در کنـار رنـگ نقـره اي سـقف، از رنـگ بدنه 
آبی بـراي ایـن خـودرو اسـتفاده کرده اسـت. در نمـاي عقب چري 
فالویـن T11 نیـز چراغ هـاي متصـل بـه یکدیگـر را می بینیـم کـه 
الگـوي طـراحی این روزهـا در محصولات چري هسـتند. هیچ گونه 
خـروجی اگـزوز تقلـبی یـا واقـعی در سـپر عقـب خـودرو مشـاهده 
نمی شـود کـه ایـن موضوع تأییـد هیبریـدي بودن این مدل اسـت.

چـري فالویـن T11 از پیشـرانه هیبریدي C-DM این شـرکت بهره 
می بـرد. ایـن پیشـرانه ترکیـبی از موتـور 1,5 لیتـري توربوشـارژر 
بنزیـنی و موتورهـاي بـرقی اسـت کـه روي محورهـاي جلـو و 
عقـب خـودرو نصـب شـده اند. حداکثـر راندمـان این پیشـرانه هنوز 
مشـخص نشـده اما موتور بنزیـنی به تنهایی 154 اسـب بخار قدرت 
و 220 نیوتن متـر گشـتاور مشـخص می کنـد. چـري ادعـا می کنـد 
بـرد ایـن خـودرو در حالت ترکیبی با باك سـوخت پـر و باتري هاي 

شارژشـده، بـه 1400 کیلومتـر خواهـد رسید!

حفظ  براي  مثبت  قدمی  باري،  کشتی هاي  سازنده  شرکت  یک 
محیط زیست برداشته است.

از شهر  بادبانی جهان  باري  اوایل این ماه، بزرگ ترین کشتی  در 
بندري لو هاور فرانسه حرکت کرد تا سفري 3662 مایلی (تقریباً 
5900 کیلومتري) را از طریق اقیانوس اطلس به نیویورك انجام 

دهد.
به گزارش NEW Scientist، این کشتی که Anemos نام دارد، 
آینده  را حمل می کند که مسیر  تن  ارزش 1000  به  محموله اي 

سبزتري را براي صنعت کشتیرانی بین المللی فراهم می آورد.
صنعت کشتیرانی شدیداً به سوخت نفت وابسته است و این صنعت 
شرکت  می دهد.  تشکیل  را  جهانی  آلودگی  از  درصد  سه  تقریباً 
باد به  با تکیه کامل یا جزئی به   TOWT کشتی سازي فرانسوي
آینده  باري  است کشتی هاي  امیدوار  گازوئیل،  یا  خام  نفت  جاي 
بتوانند میزان انتشار گازهاي گلخانه اي خود را کاهش دهند. این 

کشتی باري نیز از سوخت فسیلی خیلی کمتر استفاده می کند.
«آنموس» بزرگ ترین کشتی باري بادبان دار جهان است که تاکنون 
ساخته شده و داراي 80 متر طول، 14 متر عرض و 62 متر ارتفاع 

است.
بقیه  به  نسبت  شرکت  این  باري  کشتی هاي   ،TOWT گفته  به 
وارد  کربن  یک دهم  میزان  به  تنها  فسیلی،  سوخت  کشتی هاي 
TOWT مدیرعامل  گراند»،  لو  «گیوم  می کند.  تولید  طبیعت 

دراین باره می گوید:
«قرن ها می دانستیم که باد در اعماق دریا فراوان است و نمودارهاي 
ارتباطات  لطف  به  اکنون  اما  داشتیم،  اختیار  در  نیز  را  آزمایشی 
ماهواره اي و فناوري مسیریابی، باد نیز قابل پیش بینی است و آن را 

به منبع قابل اعتمادي براي نیروي محرکه تبدیل می کند.»

بادبانی  باري  کشتی  بزرگ ترین  جالب  ویژگی هاي 
جهان

آنموس، بزرگ ترین کشتی باري بادبانی دنیا، براي تنظیم بادبان هاي 
خود به ملوانان انسانی متکی نیست. سیستم پیچیده اي از قرقره ها، 

محرك ها و حسگرها این کار را انجام می دهند.
این کشتی باري تنها کمتر از 2 گرم کربن به ازاي هر تن محموله 
کشتی  یک  درحالی که  می کند،  تولید  آلودگی  کیلومتر  هر  در 
کانتینري معمولی بیش از 20 گرم کربن به ازاي هر تن محموله 

آلودگی منتشر می کند.
کشتی  هشت  حداقل  از  متشکل  ناوگانی  است  امیدوار   TOWT
بسازد که بتواند سالانه 200,000 تن کالا را به نقاطی مانند کلمبیا، 
مارتینیک، گوادلوپ و برزیل که تولیدکنندگان مهم قهوه و شکلات 

هستند، منتقل کند.
Anemos لو هاور را در 20 آگوست (30 مرداد 1403) ترك کرد و 

انتظار می رود تا 3 سپتامبر (13 شهریور) به نیویورك برسد.

 پرچم دار جدید چینی ها 
با ظاهری شبیه رنجروور

بزرگ ترین کشتی باری بادبانی جهان سفر 
خود در اقیانوس اطلس را انجام می دهد
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هواوی از سامسونگ در بازار 
گوشی های تاشو پیشی گرفت

NEO ربات انسان نمای
برای مصارف خانگی رونمایی شد

 ویرایش عکس و ساخت 
میم های اینترنتی

مک مینی جدید اپل 
فاقد پورت USB-A خواهد بود

در سه ماهه قبلی؛ در نسخه بتا؛ با شبکه اجتماعی Vybe آشنا شوید؛ بلومبرگ:

با وجود تحریم هاي آمریکا، موفقیتی دیگر براي هواوي به ثبت رسید.
به   و  بود  ایالات متحده دچار مشکل شده  به دنبال تحریم هاي  هواوي 
نظر می رسید به سختی بتواند زنده بماند، چه برسد به اینکه از برندهاي 
بزرگ پیشی بگیرد. اما براساس داده هاي جدید، این شرکت درحال حاضر 
بزرگ ترین بازیگر بازار گوشی هاي تاشو است. این شرکت حتی توانسته 
سامسونگ را در این عرصه شکست دهد و به نوعی تحریم هاي آمریکا 

را مسخره کرده است.
به گزارش TechInsights، هواوي در فروش گوشی هاي تاشو در سه ماهه 
دوم 2024 نسبت به مدت مشابه سال قبل، حدود 229 درصد رشد کرده 
تا از سامسونگ، به عنوان رهبر بازار گوشی هاي تاشوها، نیز عملکرد بهتري 
داشته باشد. این غول چینی پس از اینکه تحریم ایالات متحده باعث شد از 

رتبه دوم سقوط کند، ظاهراً بازگشت باشکوهی را آغاز کرده است.

دلیل احتمالی افزایش فروش گوشی هاي تاشو هواوي
ظاهراً تقاضاي مناسب در بازار آسیا-اقیانوسیه براي خرید گوشی هاي تاشو، 
بزرگ ترین محرك افزایش فروش گوشی هاي تاشوي هواوي در سه ماهه 

دوم 2024 بوده است.
سامسونگ با نرخ رشد متوسط   فقط 5 درصد به رتبه دوم سقوط کرد که 

بسیار کمتر از نرخ رشد 85 درصدي کل این بازار است.
بعید است آمار و ارقام سه ماهه سوم 2024 براي کره اي ها بهتر از این باشد؛ 
زیرا به نظر می رسد تقاضا براي دستگاه هاي تاشوي سامسونگ روبه کاهش 
است. ارقامی که اخیراً یکی از پرسنل سامسونگ به اشتراك گذاشته، نشان 
می دهد استقبال کاربران از گلکسی زد فولد 6 و زد فلیپ 6 جالب نبوده 

است.
سامسونگ پس از شروع ساخت گوشی هاي تاشو و 5 سال یکه تاز این 
میدان بودن، کار سختی براي جبران عقب ماندگی فروش خود نسبت به 
دیگر رقبا دارد. ممکن است با این سرعت، Transsion و آنر که به ترتیب 

چهارم و هفتم لیست هستند، از این شرکت کره اي پیشی بگیرند.

این ربات به طور قابل توجهی کوچک تر و سبک تر از اپتیموس تسلا است.
شرکت نروژي-آمریکایی 1X از نسخه بتاي ربات انسان نماي خود رونمایی 
کرد. این ربات که براي مصارف خانگی طراحی شده، «نئو» (NEO) نام 
دارد و به اندازه قابل توجهی کوچک تر و سبک تر از ربات اپتیموس تسلا 

است. بدن عضلانی این ربات آن را بسیار شبیه انسان کرده است.
براساس اعلام 1X، بدن نئو به جاي ساختاري سفت وسخت که در دیگر 
ربات هاي انسان نما مشاهده می کنیم، آناتومی شبیه ماهیچه هاي انسان 
دارد. این ربات 1.65 متر قد و 30 کیلوگرم وزن دارد و می تواند اشیایی تا 
20 کیلوگرم را نیز حمل کند. در مقایسه، ربات هاي تسلا و Agility هرچند 

سنگین ترند (56.5 تا 63.5 کیلوگرم)، توان حمل همین وزن را دارند.

1X شرکت NEO نسخه بتاي ربات انسان نماي
درصورت نیاز به پشتیبانی، براي افزایش ایمنی این ربات اپراتور انسانی 
از راه دور می تواند به سرعت دید و حرکت NEO را در اختیار بگیرد. بدن 
نئو مانند انسان قوي و نرم است و علاوه بر راه رفتن می تواند آهسته بدود، 
از پله ها بالا برود و طبیعی در فضاي خانه حرکت کند. همچنین به لطف 
به مرور  مختلف،  وظایف  انجام  و  با حرکت  ربات  این  مصنوعی  هوش 

کارآمدتر نیز می شود.
سرعت راه رفتن این ربات 4 کیلومتر در ساعت و سرعت دویدن آن 12

کیلومتر در ساعت است. نئو می تواند اشیا با وزن 20 کیلوگرمی را حمل 
کند و به مدت 2 تا 4 ساعت نیز شارژ نگه خواهد داشت. نئو به نحوي 
طراحی شده که دستیار ربات همه منظوره براي زندگی روزمره افراد باشد. 
این ربات همچنین می تواند به افراد با مشکلات جسمانی و حرکتی کمک 

کند.
می گوید ربات ها با ورود به دنیاي انسان ها، به طور اجتناب ناپذیري با  1X
انسان و محیط اطرافشان برخورد خواهند کرد؛ وزن سبک تر و آناتومی 
ماهیچه اي با بالشتک تعبیه شده در بدن نئو، درصورت برخورد با انسان، 

آسیب فیزیکی را به حداقل می رساند.

این شبکه اجتماعی توسط دو دکتراي دانشگاه «آکسفورد» ساخته شده و هم 
براي اندروید و هم براي iOS قابل دانلود است.

دو دکتر از دانشگاه «آکسفورد» شبکه اجتماعی جدیدي با نام Vybe منتشر 
کردند که اجازه می دهد دوستانتان را به شیوه اي جذاب و سرگرم کننده به 
عکس ها اضافه کنید. با این شبکه اجتماعی می توانید از عکس هایتان میم 

بسازید و آن ها را با دیگران به اشتراك بگذارید.
iOS براي  هم  اندروید  براي  هم  که   Vybe موبایل  اپلیکیشن  طریق  از 

قابل دانلود است، می توانید یک سلفی آپلود کنید و چهره تان را در تصاویر 
یا قالب هاي موجود قرار دهید. همچنین این برنامه می تواند چهره شما و 
دوستانتان در عکسی را با یکدیگر عوض کند و براي تغییر رنگ پوست 
می توانند  اجتماعی  شبکه  این  کاربران  گرفت.  کمک  آن  از  می شود  نیز 
عکس هایی را که دوستانشان ساخته اند، مشاهده کنند و الگوهایشان را نیز 
آپلود کنند. Vybe می گوید درحال حاضر بیش از 100 هزار قالب تولیدشده 
توسط کاربران در آن وجود دارد و تعداد آن ها به سرعت درحال افزایش است.
درحالی که ویژگی هاي اصلی این شبکه اجتماعی شامل ویرایش عکس و 
تعویض چهره می شود، بنیان گذاران Vybe برنامه هاي گستردي تري براي آن 
دارند. هدف آن ها اضافه کردن ویژگی هاي واقعیت افزوده و هوش مصنوعی 
با تمرکز بر ارتباطات اجتماعی به اپلیکیشن خود است. Vybe تاکنون 4.75

میلیون دلار سرمایه اولیه دریافت کرده است.
پارتیک» و «آرناب قوش» ساخته اند که  را «ماندلا  اجتماعی  این شبکه 
به ترتیب در متا و اسنپ فعالیت می کرده اند. تحقیقات پاتریک روي درك 
ویدیو و تصویر توسط مدل هاي هوش مصنوعی چندوجهی متمرکز بوده 
است و او روي الگوریتم هاي هوش مصنوعی ریلز اینستاگرام کار کرده است. 
قوش نیز درمورد مدل هاي تولیدکننده تصویر تحقیق کرده و در راه اندازي 

ویژگی هاي هوش مصنوعی مانند Bitmoji به اسنپ کمک کرده است.
آن ها می گویند هدفشان از این شبکه اجتماعی ساخت ابزاري بوده که فقط 
با یک کلیک می تواند وظایفی ازجمله قراردادن چهره شما و دوستانتان در 

عکسی را که در حالت عادي به زمان نسبتاً زیادي نیاز دارد، انجام دهد.

به گفته «مارك گرمن»، نسخه هاي استاندارد و پرو مک مینی به ترتیب در 
ماه هاي سپتامبر و اکتبر به انبارهاي اپل ارسال خواهند شد.

«مارك گرمن» از بلومبرگ در خبرنامه Power On خود گفته است که 
دسکتاپ هاي جدید اپل در ماه سپتامبر وارد انبارهاي این شرکت خواهند 
نخواهد داشت. او همچنین می گوید  USB-A شد و مک مینی بعدي پورت
که نسخه بالارده اي از این دستگاه با تراشه M4 پرو در ماه اکتبر عرضه 

خواهد شد.

تغییرات مک مینی پرو اپل
به گفته خبرنگار بلومبرگ، مک مینی با تراشه M4 پرو همچنان داراي 
پورت هاي زیادي خواهد بود که شامل پنج پورت USB-C (دو پورت در 
جلو و سه پورت در پشت)، یک پورت اترنت، یک پورت HDMI و یک 
جک هدفون می شود. اما این نسخه نیز فاقد پورت USB-A است. علاوه 
بر این، او می گوید که مک مینی جدید ظاهراً منبع تغذیه داخلی داشته باشد.

گرمن در گزارش خود می گوید که نسخه هاي استاندارد و پرو مک مینی 
به ترتیب در ماه هاي سپتامبر و اکتبر به انبارهاي اپل ارسال خواهند شد.

شایعات می گویند اپل قصد دارد قبل از پایان سال، 4 مدل مک بوك جدید 
با تراشه هاي سري M4 عرضه کند: مک بوك پرو 14 اینچی پایه با تراشه 
M4 Pro مدل هاي جدید مک بوك پرو 14 و 16 اینچی با تراشه هاي ،M4

M4، آي مک جدید با تراشه M4 و مک مینی بازطراحی شده با  Max و
.M4 Pro و M4 تراشه هاي

علاوه بر این، گرمن اخیراً گفته بود که اپل در حال کار روي نسخه ارزان تر 
و مقرون به صرفه تر مجیک کیبورد است که می خواهد آن را در اوایط سال 
آینده به بازار عرضه کند. غول فناوري بهار امسال یک مجیک کیبورد 
جدید براي آیپد پرو معرفی کرده بود و گزارش گرمن نشان می دهد که 

کوپرتینویی ها اکنون توجه خود را به دستگاه هاي غیرپرو معطوف کرده اند.
او می نویسد که کیبورد آینده اپل «یک نسخه ارزان قیمت خواهد بود که 
ممکن است براي یک آیپد سطح پایه یا آیپدهاي ایر جدید طراحی شود.»
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As reported by the Islamic Re-
public of Iran Customs Admin-
istration (IRICA), Iran exported 
tuna fishes valued at $14.6 
million in the first five months 
of the current Iranian calendar 
year (March 20-August 21).
IRICA has reported that the 
value of Iran’s fishery export 
increased by 24 percent dur-
ing the first five months of the 
present year, as compared to 
the same period of time in the 
past year.
According to the IRICA report, 
the country exported 68,000 
tons of fishery worth $138 mil-
lion in the five-month period 
of this year, also indicating 32 
percent rise in terms of year on 
year.
Also as previously announced 
by the director general of the 
Iranian Ministry of Agriculture’s 
Office of Quality Improvement, 
Processing, and Aquatic Mar-
ket, the value of Iran’s fishery 
export increased by over 30 
percent during the first quarter 
of this Iranian calendar year 
(March 20-June 20), as com-
pared to the same period of time 
in the past year.
Abbas Mokhtari said that the 
country exported 73,369 tons of 
fishery valued at $121.4 million 
in the first quarter of this year, 
while the figure was 52,282 
tons worth $93.1 million in the 

same time span of the past year.
The official also announced that 
the quarterly fishery export in-
dicates over 40 percent rise in 
terms of weight year on year.
The Islamic Republic of Iran 
Customs Administration (IRI-
CA) has announced that Iran’s 
fishery exports in the last Ira-
nian calendar year (ended on 
March 19) increased by three 
percent and exceeded $310 
million.
The IRICA said the weight of 
exported fishery products in 
the last Iranian fiscal year was 
149,000 metric tons, which 
shows a 12 percent increase 
compared to the previous year.
During the last Iranian fis-
cal year, shrimp exports also 
reached $98.5 million, account-
ing for 32 percent of the total 
export value among Iran’s fish-
ery products.
Russia, the United Arab Emir-
ates, and China were the main 
destinations for Iran’s exported 
shrimp during the mentioned 
period, showing a decrease of 
26 percent in terms of value 
compared to the previous year.
According to the report, fish-
eries exports account for less 
than 70 percent of Iran’s total 
exports, with the UAE, China, 
Russia, and Iraq being the larg-
est markets for Iran’s fishery 
products.

Iran imported 24,000 metric 
tons of fishery products worth 
$72 million last year, indicating 
an increase of 121 percent in 
terms of weight and an increase 
of 113 percent in terms of value.
The growth and development 
of Iran’s aquaculture industry 
has reached the point where the 
country has become a model 
for the countries of the region 
and the world.
The United Nations Food and 
Agriculture Organization (FAO) 
believes that Iran plays a re-
sponsible and central role in 
the fishing and aquaculture in-
dustry in the region, and for this 
reason, it can be considered a 
model for the countries of the 
region.
Now the world markets have be-
come the target of the export of 
the country’s fishery products, 
so that, the value of fishery ex-
ports also increased by 67 per-
cent in the Iranian calendar year 
1400 compared to the preced-
ing year.
In addition to the executive role 
of the IFO, the role of research 
and knowledge-based activities 
in this field is very important, 
and the entry of young spe-
cialists and knowledge-based 
experts in various sectors of the 
fishery industry has made the 
sanctions ineffective.
In mid-April, the Head of Shrimp 

and Marine Aquatic Affairs of 
Iran Fisheries Organization 
(IFO) Ghobad Mokarami said 
the country’s fishery production 
is expected to reach 206,000 
tons in the next two years.
“If we double the number of 
breeding pools in the next two 
years, we will reach more than 
206,000 tons of fishery produc-
tion, which is a significant num-
ber,” Mokarami said.
In early April, a cooperation 
agreement was signed between 
12 companies and groups of 
stakeholders in the field of fish 
farming to create a value chain 
for caged fish farming in the 
Caspian Sea region in northern 
Iran.
A total number of 12 influential 
companies and groups with a 
long history in various sectors 
of the industry, including the 
production of hatched eggs, 
baby fish nursery as the pri-
mary production input, health, 
nutritional and executive man-
agement of fish farms in cag-
es, fish farms on land, export 
and trading of products, fish-
ing unions and feed production 
factories, have agreed to create 
a value chain with a production 
capacity of 1,500 tons of fish 
by using all the country’s hard-
ware and software technolo-
gies to accelerate the develop-
ment of the cage fish farming 
industry in the Northern waters 
of Iran.
The most important projects 
identified for the creation of 
this chain value include the 
completion of the technologi-
cal equipment of the caged fish 
farm, including imaging, farm 
management software, etc., 
completion of the equipment 
and the optimization of the 
intermediate farms, including 
the nano-bubble, ozone, and 
filtration systems, and creation 
of the production-line of val-
ue-added products from fish 
waste to supply the raw materi-
als of aquatic feed, concentrate 
production project to increase 
the safety of farmed fish by us-
ing medicinal plants to reduce 
the consumption of antibiotics, 
completing and equipping the 

processing unit including IQF 
machine, automatic processing, 
etc.
Design and construction of 
support float for caged fish 
breeding farm, completion of 
surveillance system equipment 
for breeding and nursery unit, 
implementation of the project 
for selection and production of 
Iranian triploid eggs, creation 
of a specialized feed production 
line for fishmeal, and supply of 
specialized vehicle for trans-
porting fish are other projects 
to be implemented by the com-
panies.
In a relevant development in 
March, a nanobubble generat-
ing machine was produced by 
one of the knowledge-based 
companies in Iran which im-
proves productivity in fish farm-
ing ponds.
“Our knowledge based has pro-
duced nanobubble generators. 
These generators can dissolve 
oxygen and various other gases 
such as ozone in a nano form 
for disinfection and purifying 
wastewater,” said Saeed Mokh-
beri, one of the researchers of 
the Iranian knowledge-based 
company.
“This product is used in both 
aquaculture and agriculture. 
In aquaculture, the machine 
will increase the population of 
cool-water fish species by 2-3 
times, while it will reduce elec-
tricity consumption by 70 per-
cent,” he added.
Mokhberi mentioned removing 
the unpleasant smell of fish and 
improving the quality of farmed 
fish by making ponds healthier 
as another advantage of the ma-
chine, adding, “This generator 
will improve the conversion rate 
of food to protein, control the 
growth of bacteria and prevent 
diseases.”
“In the aquaculture industry, the 
two problems of supplying oxy-
gen to the water and the amount 
of nitrogen caused by the re-
maining food and fish waste 
emerge, which cause water pol-
lution. This system is up to 85% 
efficient compared to the previ-
ous systems, whose efficiency 
was up to 18 percent.”

Iran’s 5-month tuna export stands at $14.6mChina oil imports 
from Iran surge to 
1.75m bpd: report

China’s imports of Iranian oil have 
reached a record of 1.75m barrels 
per day (bpd) in August, oiprice.com 
reported, citing data from Kpler.
As reported, the current figure has 
surpassed the previous peak of 
1.66m bpd set in October 2023 and 
is almost 50 percent higher com-
pared with 1.24m bpd last month.
Shipments into Rizhao and Dalian 
are significantly higher month on 
month, said Muyu Xu, an analyst 
with Kpler
“Chinese teapots see refining mar-
gins slightly improving, they now 
have stronger motivation to ramp up 
production and therefore need more 
feedstock,” she said.
Flows into Lanqiao/Rizhao and Dali-
an almost doubled compared to the 
previous month to 342k bpd and 
132k bpd, respectively.
Oil from Iran has become the cheap-
est option for Chinese buyers, even 
more than Russia and more inde-
pendent refiners are seeking barrels 
from the OPEC producer to boost 
their margins, said traders who par-
ticipate in the market. Iranian Light 
was last offered at a discount of $6.0 
a barrel to ICE Brent, they added, 
compared with a discount of less 
than a dollar for comparable crude 
from Russia.
Importers registered in China’s 
Shandong province were the biggest 
buyers of Iranian crude - masking 
as Malaysian - accounting for over 
70 percent of the volume, according 
to customs data. Overall, eight Chi-
nese regions including Liaoning and 
Henan took oil from the Southeast 
Asian nation, the most since Octo-
ber 2023.
Earlier this month, Reuters reported 
that Iran has also been expanding its 
oil destination markets as the coun-
try is pushing to send more oil to the 
global markets in an attempt to neu-
tralize Western sanctions.
Iran has sent shipments of crude oil 
to new destinations such as Bang-
ladesh and Oman, according to 
shipping sources and data cited by 
Reuters.
Oil sales are Iran’s major revenue 
source and the country has been 
looking for ways to sidestep U.S. 
sanctions on its crude exports that 
former president Donald Trump 
re-imposed in 2018 over Tehran’s 
nuclear program.
Iran, which is exempt from output 
quotas set by the Organization of 
the Petroleum Exporting Countries 
(OPEC), is striving to maximize pro-
duction and exports.
Former Oil Minister Javad Oji said 
in July that Iran was selling crude 
oil to 17 countries, including those 
in Europe, according to Mehr News 
Agency.
In one new trade, the Golden Eagle 
tanker sailed near the port of Chit-
tagong in Bangladesh earlier this 
year after receiving oil from anoth-
er vessel that loaded it from Iran’s 
Kharg Island according to available 
evidence based on shipping data, 
Claire Jungman, from U.S. advocacy 
group United Against Nuclear Iran, 
told Reuters.
The Golden Eagle offloaded parts of 
the cargo to smaller tankers in ship-
to-ship transfer operations around 
Chittagong in April, said Jungman, 
whose organization tracks Iran-re-
lated tanker traffic via satellite data.
The shipment to Bangladesh was 
separately confirmed by another oil 
export tracking source.
An official with state-owned Bangla-
desh Petroleum Corporation, which 
operates the country’s main refinery, 
said it did not buy the cargo and it 
was difficult to establish who was 
the buyer.
The Golden Eagle’s Liberia-based 
owner and manager listed in ship-
ping databases could not be reached 
for comment.

Israeli regime 
primary obstacle 
to Islamic world’s 
stability: official

The director general of the Inter-
national Peace and Security De-
partment at the Iranian Foreign 
Ministry has stated that the Zi-
onist regime represents the pri-
mary barrier to achieving stabil-
ity and sustainable development 
within the Islamic world and the 
broader region.
Asadullah Eshragh-Jahromi 
commented during the 50th 
session of the Council of Foreign 
Ministers of the Organization 
of Islamic Cooperation (OIC), 
held in Yaoundé, Cameroon. He 
emphasized that the destabiliz-
ing actions of the Israeli regime 
significantly hindered coopera-
tion among Islamic nations. The 
OIC’s 50th session occurred on 
Thursday and Friday, focusing on 
the “Development of transport 
and communications infrastruc-
ture within the OIC framework, a 
key tool in the fight against pov-
erty and insecurity.”
Eshragh-Jahromi expressed pro-
found concern and condemned 
the aggressive and inhumane 
actions perpetrated by the Zion-
ist regime against the Palestini-
an people in the Gaza Strip over 
the past eleven months. He also 
denounced the recent assassi-
nation of the Hamas leader in 
Tehran, urging the international 
community and the OIC to take 
a firm stance against war crimes, 
crimes against humanity, and 
genocide, and to hold the Zionist 
regime accountable for its ac-
tions. Additionally, the represent-
ative from the Islamic Republic 
highlighted the importance of 
addressing the underlying caus-
es of insecurity and crises in 
West Asia, asserting that the 
regime’s policies obstruct unity 
among OIC member states.
Eshragh-Jahromi also criticized 
the economic sanctions imposed 
on several developing countries, 
which violate international law, 
calling for their rejection by all 
nations. Eshragh-Jahromi em-
phasized that U.S. sanctions un-
dermine economic stability and 
pose a considerable obstacle to 
the development and availability 
of vital resources and technology 
for Islamic countries. The Coun-
cil of Foreign Ministers of the 
Organization of Islamic Coopera-
tion (OIC) serves as a permanent 
entity within the OIC framework, 
comprising the foreign minis-
ters from its 57 member states. 
This Council ranks as the sec-
ond-highest decision-making 
authority in the OIC and con-
venes annually to deliberate and 
resolve matters significant to the 
Muslim community.
The Council focuses on various 
issues, including political, eco-
nomic, and social collaboration 
among OIC member states, 
while also fostering dialogue 
and partnerships with non-OIC 
countries and international or-
ganizations. Before this session, 
the seventeenth session of the 
Council in 1992 led to the forma-
tion of the Al-Quds Committee, 
aimed at safeguarding the holy 
city of Jerusalem along with its 
Muslim and Christian sacred 
sites. Additionally, during the 
twenty-seventh session in 2016, 
the OIC reiterated its dedication 
to the inalienable rights of the 
Palestinian people, emphasizing 
their entitlement to self-determi-
nation and independence, with 
East Jerusalem designated as 
their capital.

Leader of the Islamic Revo-
lution Ayatollah Seyyed Ali 
Khamenei has named Ali 
Baqeri Kani as a member of 
the Strategic Council on For-
eign Relations (SCFR).
The announcement was made 
through an official decree is-
sued on Saturday.
Earlier this year, Baqeri Kani 
was appointed acting foreign 
minister after his predecessor, 
Hossein Amir Abdollahian, 
and the late President Ebrahim 
Raisi tragically lost their lives 
in a helicopter crash.

With the recent appointment 
of Abbas Araqchi as Iran’s 
new foreign minister, who was 
previously a member of the 
SCFR, Baqeri Kani’s inclusion 
in the council marks a contin-
uation of experienced leader-
ship in Iranian foreign policy.
The SCFR, established by Aya-
tollah Khamenei in June 2006, 
serves as a crucial advisory 
body and think tank dedicated 
to shaping Iran’s foreign rela-
tions strategy. 
The council aims to explore 
new avenues in foreign policy, 

leverage the expertise of Irani-
an elites, and develop key in-
dicators to fulfill the objectives 
of the Iran Outlook Plan.
The council is chaired by 
Kamal Kharrazi, a former 
foreign minister of Iran, who 
continues to lead the body 
in advising on major foreign 
policy decisions and expand-
ing Iran’s diplomatic horizons. 
Baqeri Kani’s appointment un-
derscores the ongoing efforts 
to strengthen Iran’s strategic 
approach to international re-
lations.

Leader appoints Ali Baqeri Kani as member of Iran’s Strategic Council on Foreign Relations

The Iranian Minister of Defense extended his warm-
est wishes for the anniversary of the establishment 
of the Khatam Al-Anbia air defense base, which coin-
cides with Iran’s Defense Day.
Major General Aziz Nasir Zadeh’s message is as fol-
lows:
“I would like to express my heartfelt congratulations 
on the anniversary of [the establishment of] Khatam 
al-Anbiya Air Defense, which serves as a testament 
to the heroic efforts of the dedicated defenders of our 
nation’s borders. 
I wish you and your esteemed colleagues continued 
success as you operate on the front lines of Iran’s 
defense capabilities, guided by the directives of the 
Leader of Islamic Revolution and under the watchful 
eye of the Awaited Imam from Almighty God.”

The Khatam al-Anbiya Air Defense Headquarters 
(PADAJA) functions as a military command under 
the Joint Staff of Iranian Army, tasked with coordi-
nating and executing the air defense operations of 
both Iranian Army and the Islamic Revolution Guards 
Corps, while also enhancing the integrated command 
and control framework of Iran’s air defense system.
PADAJA was founded in 1992, and its headquarters 
experienced a reorganization and enhancement on 
September 1, 2008. This restructuring was initiat-
ed by an order from the commander-in-chief of the 
Iranian Armed Forces, Ayatollah Seyyed Ali Khame-
nei, aimed at protecting Iran’s airspace from aerial 
threats.
This date has since been designated as Air Defense 
Day.

Iran Defense Minister hails Khatam al-Anbia air defense on Defense Day
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Fatemeh Hemmati of Iran 
claimed a silver medal in the 
Women’s Individual Compound 
Open of the 2024 Paralympic 
Games on Saturday.
She lost to Turkey’s Öznur Cüre 
Girdi 144-141 in the final.

Hemmati had defeated Chi-
na’s Yueshan Lin, Julie Rigault 
Chupin of France and Briton 
Paterson Pine on her way to 
the final.
Iran has sent 65 athletes in 10 
sports to the Games.

Iran’s archer Hemma-
ti bags silver at 2024 
ParalympicsTuesday - 2024 September 03
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Value of 5-month 
apple exports hits 

$111m
The value of Iran’s apple export 
reached $111 million during the 
first five months of the current 
Iranian calendar year (March 
20-August 21), the Islamic Re-
public of Iran Customs Adminis-
tration (IRICA) reported.
As previously reported by the 
IRICA, the value of Iran’s agricul-
tural products export increased 
by 33 percent during the first 
five months of the current Irani-
an calendar year, as compared 
to the same period of time in the 
past year. According to the IRI-
CA report, the country exported 
2.657 million tons of agricultural 
products worth $1.453 billion in 
the five-month period of this year, 
also indicating 22 percent rise in 
terms of weight year on year.
Also as previously announced by 
the IRICA, Iran exported about 
2.226 million tons of agricultural 
products valued at $1.18 billion 
in the first four months of the 
current Iranian calendar year 
(March 20-July 21), registering 
an increase of 32 percent in value 
year on year.
According to the Islamic Republic 
of Iran Customs Administration, 
the exports of the mentioned 
products also increased 22 per-
cent in terms of weight.
The value of Iran’s exports of ag-
ricultural and foodstuff products 
increased by 22.5 percent in the 
previous Iranian calendar year 
(ended on March 19), the spokes-
man of the International Relations 
and Trade Development Commit-
tee of Iran’s House of Industry, 
Mining and Trade has said.
According to Ruhollah Latifi, 
Iranian producers managed to 
export about $6.3 billion worth 
of the mentioned products in the 
said year. As reported, agro-food 
products accounted for 12.8 per-
cent of the country’s total non-oil 
exports in the previous year.
Iraq was the top destination for 
Iran’s agro-food products in the 
mentioned year importing $1.986 
billion worth of the said items. 
The Arab neighbor accounted for 
31.5 percent of the total exports 
of food and agricultural products 
from Iran. The United Arab Emir-
ates (UAE) stood in second place, 
importing $751 million of the 
mentioned products, followed by 
Russia with $521.5 million.

ICCIMA to facili-
tate Iranian food 
sector’s partici-
pation in foreign 

exhibits
Deputy head of the Iran Chamber 
of Commerce, Industries, Mines 
and Agriculture (ICCIMA) Food 
Industries Committee has said 
the chamber is taking the neces-
sary measures to facilitate strong 
participation of Iranian food com-
panies in foreign exhibitions.
Speaking in a meeting of the 
mentioned committee on Satur-
day, Rashid Azizpour said prepa-
rations are being made for the 
active participation of the Iranian 
private sector in the Gulfood Du-
bai and Indian Food Industry Ex-
hibition (Foodex 2024) in order to 
introduce Iran’s capabilities and 
capacities in this sector, along 
with familiarizing with the latest 
methods and global changes in 
the sector. As ICCIMA reported, 
India’s Foodex is scheduled to be 
held in late September and Dubai 
Gulfood will be held in late Febru-
ary 2025.

Heat Emergencies: What You May Need To Know
By: PARISA JAMADISource: https://www.healthline.com/health/heat-emergencies#prevention

You shouldn’t take heat emergencies 
lightly. These are health crises, and ex-
posure to hot climates can cause seri-
ous, potentially life-endangering symp-
toms.
Heat emergencies are health crises 
caused by exposure to hot weather 
and sun. Heat emergencies have three 
stages: heat cramps, heat exhaustion, 
and heatstroke. All three stages of heat 
emergency are serious. 
If you live in hot climates or play sports 
in the summertime, you should know 
how to spot the symptoms of heat emer-
gency. Getting treatment in the early 
stages of this condition can prevent heat 
stroke. Heat stroke can be fatal or cause 
lifelong complications. 
Call 911 or go to the emergency room 
if heat illness is causing vomiting, sei-
zures, or unconsciousness.
What Are the Signs and Symptoms of 
Heat Emergency?
Heat Cramps
Heat cramps are the first stage of heat 
emergency. They usually happen when 
you’ve been physically active in the heat, 
but they can also occur if you haven’t 
been active.
Heat cramps are especially likely in the 
elderly or small children, overweight 
people, and people who have been drink-
ing alcohol. Muscle pain and tightness 
are symptoms of heat cramps.
Heat Exhaustion
Symptoms of heat exhaustion include:
• muscle cramps
• dizziness

• mild confusion
• fast heart rate or breathing
• headache
• irritability
• extreme thirst
• nausea or vomiting
• pale skin
• heavy sweating
• fainting
Heatstroke
With heatstroke, all the symptoms of 
heat exhaustion may be present, plus:
• body temperature over 104°F
• irrational behavior or hallucinations
• confusion
• rapid, shallow breathing
• rapid, weak pulse
• seizures
• loss of consciousness
• dry skin 
Sweating may be present in heatstroke. 
A person who is experiencing heatstroke 
might have very dry skin from dehydra-
tion.
Why Do Heat Emergencies Happen?
Heat emergencies usually occur when 
someone has exercised too much in hot 
weather. Being confined or trapped in a 
place that heats up, such as a car, is also 
a cause of heat emergencies.
Heat emergencies are more common in:
• people who are overweight
• people who have been drinking alcohol
• older adults 
• children
These risk factors are due to difficulty 
regulating the internal body temperature.
How Are Heat Emergencies Treated? 

You can help yourself or others experi-
encing a heat emergency — especially 
the first two stages, cramping and ex-
haustion. Remember these three impor-
tant things:
1. Call 911 or go to the emergency room 
if the heat emergency is causing vomit-
ing, seizures, or unconsciousness.
2. Don’t give the person anything to 
drink if they’re vomiting or unconscious.
3. Never offer a drink containing alcohol 
or caffeine to someone experiencing a 
heat emergency.
Heat Cramps
If you or someone you know is experi-
encing heat cramps, you should: 
• Move to a cooler area, out of direct 
sunlight.
• Gently massage the cramping muscle.
• Stretch the muscle gently.
• Drink cool water or sports drinks every 
15 minutes.
Heat Exhaustion
To treat heat exhaustion, you should:
• Move to a cooler area, out of direct 
sunlight.
• Loosen clothing.
• Apply cool, wet towels to your face, 
neck, chest, and limbs.
• Have someone fan your skin.
• Drink cool water or sports drinks every 
15 minutes.
Heatstroke
Heatstroke is a life-threatening emergen-
cy. Call 911 or go to an emergency room 
immediately. In the meantime:
• Move the person to a cooler area, out 
of direct sunlight.

• Loosen clothing.
• Remove any sweaty clothing.
• Apply cool, wet towels to the face, 
neck, chest, and limbs.
• Apply ice, if you have it, to the under-
arms, wrists, and groin.
• Fan the person’s skin.
• Offer cool water or sports 
drinks every 15 minutes if the 
person is conscious.
Potential Compli-
cations of Heat 
Emergencies
Most peo-
ple recover 
from any 
stage of heat 
emergency in a 
few days. However, 
vital organs like your brain 
may begin to swell during heat 
stoke. This can lead to permanent 
damage. 
How Can Heat Emergencies Be Pre-
vented?
The best way to avoid a heat emergen-
cy is to stay in the shade or in a ven-
tilated, air-conditioned area during the 
hottest parts of the day. 
If you have to be outside during those 
times, take precautions. For example:
• Rest as often as possible.
• Wear light-colored, loose clothing.
• Drink water frequently.
• Avoid alcohol.
Help prevent a heat emergency in others 
by checking frequently on older adults 
and children.

Iranian President Masoud Pezesh-
kian, along with a delegation, is set 
to attend the 16th BRICS summit in 
Kazan, Russia, later this year.
The participation comes in response 
to an official invitation extended by 
Russian President Vladimir Putin.
In preparation for the summit, 
Davoud Mirzakhani, Iran’s Consul 
General in Kazan, held a meeting 
with Bakirov Gazinur, Assistant to 
the President of Tatarstan. 
The two officials discussed the state 
of bilateral relations between Iran 
and Russia and coordinated details 
for the upcoming BRICS summit.
The 16th BRICS summit, scheduled 
for October 22–24, 2024, will see 
global leaders, including President 
Pezeshkian, gathering in Kazan to 
discuss economic cooperation, 
global development, and other crit-
ical issues. 
Dmitry Peskov, the press secretary 
for President Putin, confirmed that 
the invitation was officially extended 
to President Pezeshkian, signaling 
Iran’s ongoing engagement with the 

BRICS nations and its interest in fur-
ther strengthening ties within this 
influential international forum.
The BRICS group, comprised of Bra-
zil, Russia, India, China, and South 
Africa, established in 2009, has 
emerged as a significant force shap-
ing global economic discussions.
The founding countries of Brazil, 
Russia, India, and China held the 
first summit in Yekaterinburg in 
2009, with South Africa joining the 
bloc a year later.[3][4] Iran, Egypt, 
Ethiopia, and the United Arab Emir-
ates joined the organization on 1 
January 2024.
Combined, the BRICS members en-
compass about 30% of the world’s 
land surface and 45% of the glob-
al population. South Africa has the 
largest economy in Africa whereas 
Brazil, Russia, India, and China are 
among the world’s ten largest coun-
tries by population, area, and gross 
domestic product (GDP) nominal 
and by purchasing power parity.
Russia took over the BRICS’ year-
long presidency on Jan. 1, 2024.

Iranian president to attend BRICS summit in 
Russia following invitation from Putin

Director General of Planning, Develop-
ment, and Resource Management at 
Iran’s Ports and Maritime Organization 
(PMO) said a 103 percent growth has 
been recorded in maritime and port 
services as the country is taking new 
measures to boost maritime-oriented 
economy.
According to Mohammad-Hossein Al-
lameh, PMO is directly involved in the 
development of the maritime economy 
and in this regard, the container capac-
ity of the country’s ports has increased 
to 7.8 million TEU, IRNA reported.
“With the cooperation of the Ministry 
of Foreign Affairs, communication with 
other countries is also on the agenda 
and we also plan to use the capacity 

of knowledge-based companies in 
meeting the needs of the country in the 
maritime sector,” the official said.
Back in November 2023, PMO Head 
Ali-Akbar Safaei said the organization 
was planning to attract 1.0 quadrillion 
rials (about $1.968 billion) of invest-
ment in the country’s ports to develop 
the maritime economy.
While Iran is combating the U.S. uni-
lateral sanctions on its economy, the 
country’s ports as the major gates of 
exports and imports play a significant 
role in this battle. This role makes all-
out support to ports and more devel-
opment of them serious and vital.
Such necessity has led the government 
to define projects for more develop-

ment of the ports and also take some 
measures to encourage investment 
making in ports, in addition to facil-
itating the loading and unloading of 
goods, especially basic commodities, 
there.
It is worth mentioning that Iran’s Ports 
and Maritime Organization has defined 
a high number of projects to develop 
and improve the country’s ports, as the 
country aims to double the capacity of 
its ports in the course of five years.
According to the PMO, the capacity of 
the country’s ports has increased from 
180 million tons in the Iranian calen-
dar year 1392 (ended in March 2014) 
to 250 million tons in 1399 (ended in 
March 2021).

Iran has offered to build 150,000 housing units in Iraq, provided “suitable grounds” 
are made available, the head of Iran Chamber of Cooperatives has announced.
Bahman Abdollahi made the remarks during a meeting with an Iraqi business 
delegation in Tehran, saying that Iran is “very active in the housing sector” and 
is ready to supply materials, construction services, and consumer goods to Iraq, 
IRNA reported.
Abdollahi emphasized the readiness of Iranian consumer cooperatives to provide 
goods, services and transfer know-how to their Iraqi counterparts.
“If we have ready-made land in Iraq, we are ready to start building 150,000 housing 
units,” Abdollahi said.

The proposal comes in response to an Iraqi request to leverage Iran’s experience in 
cooperative housing, he said.
Abdollahi noted that over 55 percent of Iran’s agricultural production is carried out 
by cooperatives, highlighting the sector’s potential.
Osama Abdul-Redha Saad, a Basra Council member, welcomed the offer, stating 
that the Iranian construction industry has demonstrated significant capabilities. “We 
are ready to strengthen our cooperation with Iran and we will be able to strengthen 
the housing sector in Iraq with the help of Iranian companies,” Saad said.
Saad added that most of the housing construction market in Iraq is controlled by 
Iranian contractors, making the potential collaboration even more beneficial.

Iran offers to build 150,000 housing units in Iraq

Port, maritime services in Iran grow by 103%

• Remove any sweaty clothing.
• Apply cool, wet towels to the face, 
neck, chest, and limbs.
• Apply ice, if you have it, to the under-
arms, wrists, and groin.
• Fan the person’s skin.
• Offer cool water or sports 
drinks every 15 minutes if the 
person is conscious.
Potential Compli-
cations of Heat 
Emergencies

stage of heat 
emergency in a 
few days. However, 
vital organs like your brain 
may begin to swell during heat 
stoke. This can lead to permanent 

How Can Heat Emergencies Be Pre-

The best way to avoid a heat emergen-
cy is to stay in the shade or in a ven-
tilated, air-conditioned area during the 
hottest parts of the day. 
If you have to be outside during those 
times, take precautions. For example:
• Rest as often as possible.
• Wear light-colored, loose clothing.
• Drink water frequently.
• Avoid alcohol.
Help prevent a heat emergency in others 
by checking frequently on older adults 
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مسکن

جزئیات واگذاری زمین 
رایگان به خانوارها

دولت سیزدهم در سال 1402 با هدف حمایت 
از فرزندآوري، طرحی براي اختصاص زمین 
رایگان و یا واحد مسکونی به خانواده هاي داراي 
چهار فرزند و بیشتر زیر 20 سال ارائه کرده 
بود؛ اما سوال اینجاست آیا این طرح توانست 
مشکلات ریشه اي مسکن را براي این خانواده ها 
حل کند؟ به گزارش تجارت نیوز، براساس قانون 
بودجه 1402 و به منظور حمایت از خانواده ها و 
تشویق به افزایش جمعیت، دولت سیزدهم وعده 
داده بود که به خانواده هاي داراي چهار فرزند 
و بیشتر زیر 20 سال، زمین یا واحد مسکونی 
به صورت رایگان اختصاص دهد. قرار بود این 
اقدام که در راستاي قانون حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت انجام می شد، توسط وزارت راه 
و شهرسازي در همان سال اجرایی شود. اما 
چقدر از این وعده ها اجرایی شد و به عمل رسید؟
شرایط دریافت زمین رایگان چیست؟
این طرح شامل خانواده هایی ست که نرخ 
باروري در شهرستان محل تولد پدر یا فرزند، 
کمتر از 2.5 باشد. همچنین خانواده ها باید داراي 
حداقل سه فرزند باشند که تولد فرزند سوم یا 
بیشتر پس از تصویب قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت در تاریخ 24 آبان 1402 باشد. 
متقاضیان باید حداقل پنج سال سابقه سکونت 
در شهري که تقاضاي زمین یا واحد مسکونی 
رایگان در آن دارند را داشته باشند. متقاضیان 
باید مدارك مربوط به محل تولد متقاضی یا 
همسر یا فرزندان بالاي پنج سال را در سامانه 
ثمن براي احراز صلاحیت بارگذاري کنند. یکی 
دیگر از مدارك مربوطه سابقه پرداخت بیمه براي 
متقاضی یا همسر است. از دیگر مدارك مربوطه 
جواز کسب شاغلین صنوف براي متقاضی یا 
همسر، گواهی اشتغال به کار از دوایر دولتی براي 
متقاضی یا همسر، گواهی پرداخت مستمري 
بازنشستگان و مستمري بگیران و یا گواهی 

اشتغال به تحصیل فرزندان است.
لازم به ذکر است ارائه یکی از مدارك ذکر شده، 
براي اثبات پنج سال سابقه سکونت کافی است؛ 
اما درصورتی که یک مدرك به تنهایی براي اثبات 
آن کافی نباشد، متقاضی می تواند چند یا تمامی 

این مدارك را براي اثبات این شرط ارائه دهد.
وزارت راه و شهرسازي موظف است به 
خانواده هاي واجد شرایط، یک قطعه زمین 
حداکثر به مساحت 200 مترمربع یا یک واحد 
مسکونی در مناطق روستایی یا شهري با جمعیت 
کمتر از 500 هزار نفر اختصاص دهد. همچنین 
این زمین یا واحد مسکونی به صورت مشترك به 
پدر و مادر در شهر و روستاي محل سکونت فقط 
براي یک بار، به شکل اقساطی با دو سال تنفس 
و هشت سال قسطی بدون اعمال تخفیف 

واگذار می شود.
در شهرهاي بزرگ تر از 500 هزار نفر، این 
واگذاري در شهرك هاي اطراف، شهرهاي 
جدید یا شهرهاي مجاور و یا زادگاه پدر و مادر 
مشروط به اینکه بالاتر از پانصد هزار نفر نباشد، 
به انتخاب پدر و در صورت فوت پدر، به انتخاب 

مادر انجام می شود.
فراکسیون جمعیت مجلس مدعی 
شد 35 هزار خانواده زمین رایگان 

دریافت کردند
در فروردین ماه سال جاري، فاطمه محمدبیگی، 
رئیس فراکسیون جمعیت مجلس مدعی شد 
که 35 هزار خانواده زمین رایگان سه فرزندي 
را دریافت کرده اند. مهرداد بذرپاش، وزیر سابق 
راه و شهرسازي هم اخیراً عنوان کرد که حدود 
70 هزار خانواده زمین  رایگان دریافت می کنند. 
طبق اعلام وزارت راه و شهرسازي حدود 74
هزار و 658 قطعه زمین به مشمولان طرح 
جوانی جمعیت در سراسر کشور اختصاص 
داده شده است که اگر 600 قطعه دیگر زمین 
به استان فارس اختصاص یابد این مقدار به 75
هزار و 258 قطعه خواهد رسید. بنا بر ادعاي این 
گزارش بیشترین تخصیص و واگذاري زمین در 
سه استان، یزد با 9 هزار و 315  قطعه، خراسان 
جنوبی با 6 هزار و 771 قطعه و هرمزگان با 6

هزار و 400 قطعه زمین بوده است. همچنین 
6 هزار و 118 قطعه در خراسان رضوي، سه 
 هزار و 576 قطعه در خوزستان، سه  هزار و 416

قطعه در کرمان جنوب، سه  هزار و 102 قطعه 
در کرمانشاه، سه هزار و 100 قطعه در تهران، 
دو هزار و 387 قطعه در بوشهر، دو هزار و 354
قطعه در کهگیلویه و بویراحمد و دو هزار و 278
قطعه زمین در کرمان تخصیص داده شده است. 
دو هزار و 148 قطعه زمین نیز در اصفهان، دو 
هزار و 72 قطعه در البرز، هزار و 984 قطعه در 
قم، هزار و 890 قطعه در چهارمحال بختیاري، 
هزار و 815 قطعه در لارستان، هزار و 752
قطعه در آذربایجان شرقی، هزار و 391 قطعه 
در مرکزي، هزار و 298 قطعه در همدان، هزار 
و 281 قطعه در قزوین، هزار و هشت قطعه در 
سیستان و بلوچستان و 951 قطعه در ایلام، زمین 
به مشمولان طرح جوانی جمعیت اختصاص 

داده شده است.

بانک مرکزی وام ۸۰۰ میلیونی را ابلاغ کندشیوه پرداخت هزینه خدمات سلامت تغيير کرد
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران، 
از اصلاح شیوه محاسبه هزینه خدمات 

سلامت در کشور خبر داد.
به گزارش تجارت نیوز،  محمدمهدي 
ناصحی گفت: در حال حاضر نظام پرداخت 
در کشور مناسب نیست و به صورت همان 
پرداخت به ازاي خدمت است بنابراین باید 
براي مدیریت پرداخت به صورت فراگیر یا 

پرداخت موردي تغییر کند.
وي ادامه داد: امسال در برنامه هفتم پیش 
بینی شده تا 400 خدمت در حوزه سلامت 
از پرداخت هاي به ازاي خدمت به پرداخت 
موردي و فراگیر تبدیل و سقف و کف آن 
مشخص شود، بدین صورت هزینه هاي 
درمانی مدیریت می شود و بیماران شاهد 

یک قیمت واحد در بخش هاي دولتی و 
خصوصی خواهند بود.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران 
گفت: پرداخت فراگیر براي مراکز درمانی 
بسیار مفید است، چون مرکز درمانی می تواند 
بدون کم گذاشتن از خدمت، هزینه هاي خود 
را مدیریت کند و باقی مانده هزینه را براي 

خود آن مرکز ذخیره کند.
ناصحی افزود: این موضوع از سال 98 آغاز 
شد و 30 خدمت در آن سال به صورت 
فراگیر تغییر شیوه پرداخت پیدا کرد و تا 
امسال هم 90 خدمت اصلاح شیوه پرداخت 
شدند و مقرر است در 5 ساله اجراي برنامه 
هفتم 500 خدمت پر تکرار به صورت فراگیر 
محاسبه شوند. وي با بیان اینکه شوراي 

عالی بیمه نیز این آمادگی را دارد این خدمات 
را براي تصویب به هیأت وزیران ببرد، ادامه 
داد: پس از تصویب این خدمات براي ارائه 

به بیمه هاي پایه و تکمیلی ابلاغ می شود.
خدمات  از  بسیاري  گفت:  ناصحی 
بیمارستانی ارتباطی با تشخیص بیماري 
ندارد و اقدامات غیر ضروري و غیر علمی 
در پرونده هاي بیماران مشاهده می شود و در 
صورت اصلاح شیوه پرداخت، هزینه هاي 
اضافی و القایی هم کاهش می یابد و منابع 

سلامت به درستی ذخیره می شود.
وي افزود: هفته آینده موارد ضروري در 
اجراي این قانون در شوراي عالی بیمه 
سلامت بررسی می شود و تا پایان مهلت 

قانونی این موضوع قطعاً اصلاح می شود.

یک نماینده مجلس گفت: بانک مرکزي هر 
چه سریعتر اعطاي وام 800 میلیونی ساخت 
مسکن را ابلاغ کند.به گزارش تجارت نیوز، 
محمدجواد نیک بین، نماینده مردم کاشمر، 
خلیل آباد و بردسکن در مجلس شوراي 
اسلامی و عضو کمیسیون برنامه، بودجه و 
محاسبات، درباره علت تأخیر در ابلاغ آئین 
نامه شوراي عالی مسکن به بانک مرکزي 
در خصوص افزایش سقف تسهیلات 800
میلیونی مسکن شهري و پیامدهاي آن 
براي مردم گفت: عملکرد بانک مرکزي 
مورد انتقاد جدي مجلس است و عدم ابلاغ 
آئین نامه اعطاي وام مسکن شهري بعد 
از دو ماه از ابلاغ شدن به یانک مرکزي 
ناشی از اولویت بندي منافع بانک ها نسبت 

به منافع مردم است.نیک بین با اشاره به 
مصوبات شوراي عالی مسکن در خصوص 
افزایش سقف تسهیلات مسکن، گفت: «با 
وجود تصویب افزایش سقف تسهیلات 
مسکن به 800 میلیون تومان و ابلاغ آن 
به بانک مرکزي، متأسفانه تاکنون که در 
آخرین روزهاي نیمه اول سال هستیم، شاهد 
پرداخت این تسهیلات با سقف جدید به 
متقاضیان نیستیم. این تأخیر طولانی مدت 
در پرداخت تسهیلات، امید مردم به خانه دار 
شدن را کاهش داده و باعث رکود در صنعت 
ساختمان شده است.»وي با بیان اینکه 
فصل ساخت و ساز در بسیاري از مناطق 
کشور محدود به چند ماه از سال است، افزود: 
«تأخیر در ابلاغ افزایش سقف تسهیلات 

مسکن در حالی رخ می دهد که فصل ساخت 
و ساز در بسیاري از مناطق کشور رو به پایان 
است. این موضوع باعث می شود که بسیاري 
از مردم نتوانند از این تسهیلات استفاده کنند 
و پروژه هاي ساختمانی آنها با تأخیر مواجه 
شود.»نماینده مردم کاشمر، خلیل آباد و 
بردسکن در مجلس شوراي اسلامی با 
اشاره به قدرت بانک مرکزي در این زمینه، 
گفت: «متأسفانه بانک مرکزي با اتخاذ 
رویه اي کند و تعلل آمیز در ابلاغ این مصوبه، 
نشان داده که اولویت آن منافع بانک ها است 
نه منافع مردم. این در حالی است که بخش 
خصوصی در بانک ها سهم قابل توجهی 
دارد و ممکن است تمایلی به پرداخت 

تسهیلات با شرایط آسان نداشته باشد.»

رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی 
اصفهان گفت: تصمیمات خودسرانه 
و بدون مشورت با متخصصان در 
خصوص صنعت فولاد، چالش هاي 

این صنعت را تشدید می کند. 
احمد خوروش،  در همایش «توسعه 
متوازن و پایدار صنعت آهن و فولاد 
ایران» اظهار کرد: زنجیره فولادي 
کشور ما داراي بیماري مزمنی است 
که در خود زنجیره ریشه دوانده است. 
اگر مدیریت به درستی و با رویکردي 
عدالت مدارانه بر این زنجیره حاکم 
شود، می توانیم به نتایج بهتري 
دست یابیم.  وي افزود: گاهی اوقات 
تصمیمات به صورت خودسرانه و بدون 
مشورت با متخصصان و افراد تأثیرگذار 
اتخاذ می شود که این امر چالش هاي 
جدي را به همراه دارد، براي مثال 
بخشنامه اي که در بهمن ماه صادر شد 

از ابتداي سال جاري تا امروز ، موجب 
اختلالاتی در کل زنجیره شده و باعث 
شد توقفی در روند فعالیت ها ایجاد شود.  
رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی 
اصفهان  با بیان اینکه همچنین نرخ 
سود واحدها به گونه اي تغییر کرد که 
انگیزه و شتاب لازم براي توسعه و 
صادرات محوري که باید در اولویت 
قرار گیرد، از بین رفت، اضافه کرد: در 
حوزه ماشین آلات با فرسودگی شدید 
روبه رو هستیم و تولیدکنندگان به ناچار 
با تجهیزاتی کار می کنند که کارایی 
لازم را ندارند.  به گفته خوروش این 
مشکلات به ویژه در عرصه اکتشاف 
و استخراج نیز نمود پیدا کرده است؛  
خواهش من این است که ما به عنوان 
تولیدکنندگان با همدلی و همکاري، 
صداي واحدي را از حاکمیت بخواهیم، 
تولید می تواند نجات دهنده ما باشد، اما 
اولین جایی که محدودیت ها به سمت 

آن روانه می شود، خود تولید است. 
مشکلات مالیاتی، حقوق دولتی و سایر 
موانع بر سر راه تولیدکنندگان قرار دارد. 

رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی 
اصفهان ابراز امیدواري کرد که با 
حمایت هاي لازم از سوي حاکمیت 

و توجه به مسائل فولاد و پتروشیمی، 
بتوان به سمت حل مشکلات پیش رو 

گام برداریم.

تشدید چالش های صنعت فولاد با تصمیمات خودسرانه 
رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان مطرح کرد: 

پاسخ پزشکیان برای 
دیدار و گفت وگو را 
دریافت کردم

بخشودگی 
جرایم 
مالیاتی 

به مناسبت هفته دولت؛گروسی:
 (IAEA) مدیرکل آژانس بین المللی انرژي اتمی 
با اشاره به درخواست خود براي دیدار و گفت وگو 
با «مسعود پزشکیان» رئیس جمهور ایران 
گفت که پاسخی را از سوي وي دریافت کرده 
که سیگنالی بالقوه براي ازسرگیري گفت وگوها 
با هدف تضمین ماهیت صلح آمیز فعالیت هاي 

اتمی ایران است.

 مدیرکل آژانس بین المللی انرژي اتمی بدون 
اشاره به همکاري هاي بلندمدت ایران با این 
نهاد و همچنین بی سابقه ترین بازرسی ها از 
یکی از اعضاي آژانس مدعی شد که ضروري 
است ایران شفافیت و همکاري خود را به ویژه با 
توجه به پیشرفت در قابلیت هاي هسته اي خود 

افزایش دهد.

 سازمان امور مالیاتی: به  مناسبت هفته دولت اختیار 
بخشودگی جرایم قابل بخشش موضوع قانون 
مالیات هاي مستقیم و قانون مالیات بر ارزش افزوده 
براي اشخاص حقیقی تا سقف یک میلیارد تومان و 
براي اشخاص حقوقی تا سقف 3 میلیارد تومان براي 

هر دوره در صورت پرداخت تمامی بدهی مالیاتی 
تا تاریخ 25 شهریور به مدیران کل امور مالیاتی 

تفویض شد. 
بر اساس این اطلاعیه امکان بخشودگی صد درصدي 

جرایم مالیاتی امکان پذیر است.

ساختمان دانشکده ریاضی و آمار دانشگاه 
اصفهان به منظور گرامیداشت و قدردانی از 
بانوي ایرانی نخبه ریاضی بعنوان «مریم 

میرزاخانی» نامگذاري شد.
به گزارش ایرنا، پایگاه اطلاع رسانی دانشگاه 
اصفهان دیروز شنبه تصویري از نامگذاري 
ساختمان دانشکده ریاضی و آمار این مرکز 
آموزش عالی منتشر کرد که مورد توجه 
کاربران شبکه هاي اجتماعی قرار گرفت. 
هرچند برخی از شبکه هاي اجتماعی به اشتباه 
اعلام کرده اند که سردر دانشگاه اصفهان 
به این عنوان نامگذاري شده اما پیگیري 
خبرنگار ایرنا نشان داد که این نامگذاري فقط 
براي ساختمان دانشکده ریاضی و آمار این 
دانشگاه صورت گرفته است. به گفته رییس 
دانشکده ریاضی و آمار دانشگاه اصفهان، 
نامگذاري ساختمان این دانشکده به«مریم 
میرزاخانی» با هدف قدردانی از زحمات این 
بانوي ریاضیدان ایرانی و گرامیداشت یاد و 

جایگاه وي صورت گرفته است.
علیرضا امینی هرندي روز یکشنبه در گفت و 
گو با خبرنگار اظهار کرد: موضوع نامگذاري 
این ساختمان به مریم میرزاخانی از حدود 
سه سال گذشته در دانشکده ریاضی و آمار 
دانشگاه اصفهان مطرح شد و پس از انجام 
مکاتبات لازم با واحدهاي مربوطه، هیات 
رییسه دانشگاه در چند ماه اخیر با آن موافقت 

کرد.
وي خاطرنشان کرد: مریم میرزاخانی، 
نخستین بانوي ریاضیدان در جهان بود که 

موفق به کسب مدال ارزشمند «فیلدز» در 
کنگره بین المللی ریاضی شد که این موضوع 
از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است. امینی 
هرندي با اشاره به قدمت 17 ساله ساختمان 
دانشکده ریاضی و آمار دانشگاه اصفهان، 
افزود: این دانشکده حدود 40 عضو هیات 
علمی در سه گروه آموزشی ریاضی محض، 
«ریاضی کاربردي و علوم کامپیوتر» و 
آمار دارد. به گزارش ایرنا، مریم میرزاخانی 
ریاضیدان ایرانی و استاد دانشگاه استنفورد 
در 22 اردیبهشت سال 1356 در تهران متولد 
شد؛ این بانوي نخبه در سال 2014 بدلیل 
انجام تحقیقات در زمینه «دینامیک و هندسه 
سطوح ریمانی و فضاهاي پیمانه اي آنها» 
بعنوان نخستین زن و نخستین ایرانی برنده 

مدال فیلدز شد.
مدال فیلدز بالاترین نشان علمی رشته 
ریاضیات است، هر چهار سال یک بار به 
دانشمندان برگزیده زیر 40 سال اهدا و از آن 

به نوبل ریاضیات نیز تعبیر می شود.
از مریم میرزاخانی بعنوان یکی از 10 ذهن 
جوان برگزیده سال 2005 از سوي نشریه 
«پاپیولار ساینس» در آمریکا و ذهن برتر در 

رشته ریاضیات تجلیل شد.
وي برنده جوایزي همچون «ساتر» از 
انجمن ریاضی آمریکا در سال 2013 و جایزه 
تحقیقاتی «کلی» بود. وي پس از بستري 
شدن در بیمارستان بدلیل بیماري سرطان، در 
روز 24 تیر سال 1396 (15 ژوئیه 2017 ) در 

40 سالگی دار فانی را وداع گفت.

مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزي اصفهان از رهاسازي حدود 350
هزار قطعه بچه ماهی در استخرهاي آب 
کشاورزي استان از ابتداي سال جاري تاکنون 
خبر داد. محمدرضا عباسی روز یکشنبه در 
گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: بچه  ماهی ها 
از خانواده کپور ماهیان(ماهیان گرم آبی) با 
مشارکت بخش خصوصی بین استخرداران 

کشاورزي توزیع و رهاسازي شده است.
وي اضافه کرد: این اقدام در راستاي ارتقاء 
بهره وري منابع آبی خُرد داخلی و ماهی دار 
کردن انواع استخرهاي ذخیره آب کشاورزي 
صورت گرفته است و پیش بینی می شود از 
این راه بیش از 500 تُن ماهی استحصال شود.

مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزي اصفهان گفت: این استان با توجه 
به برخورداري از آب  و هواي متفاوت و چهار 

فصل و منابع آبی خُرد شامل چاه و چشمه و 
قنات و تعداد زیاد استخر ذخیره آب کشاورزي، 
در زمینه پرورش ماهی در کنار کشت و کار 
موفق است. عباسی ادامه داد: در برخی از 
شهرستان هاي استان بویژه اصفهان، مبارکه، 
لنجان، شهرضا، گلپایگان، نجف آباد، نطنز، 
اردستان و خور و بیابانک شرایط دمایی (بالاي 
20 درجه سانتی گراد) و دائمی بودن ورودي 
آب به استخرهاي مورد نظر، بستر مناسبی 
براي پرورش ماهیان گرم آبی مانند کپور، آمور 
و فیتوفاك وجود دارد. وي خاطرنشان کرد: در 
شماري از استخرهاي ذخیره آب کشاورزي 
استان با دماي بین 12 تا 18 درجه سانتی گراد 
نیز شرایط براي پرورش ماهی سردآبی بویژه 

قزل آلا فراهم است.
به گزارش ایرنا، استان اصفهان سالانه بیش 

از 10 هزار تُن ماهی خوراکی تولید می کند.

مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد کشاورزی اصفهان؛به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دانشگاه اصفهان؛

ساختمان دانشکده ریاضی دانشگاه اصفهان 
به اسم «مریم میرزاخانی» نامگذاری شد

۳۵۰ هزار بچه ماهی در استخرهای آب 
کشاورزی اصفهان رها شد

نفت

 سکوهاي نفتی به دلیل فرسودگی و به روزرسانی نکردن تکنولوژي 
با چالش هاي جدي مواجه هستند، این مشکلات نه تنها بهره وري را 
کاهش می دهند، بلکه خطرات جانی و مالی نیز به همراه دارند، براي رفع 
این مشکلات نیاز به سرمایه گذاري و تعاملات بین المللی بیشتر است تا 
تجهیزات به روز و تکنولوژي هاي جدید وارد کشور شوند، همچنین بازسازي 
و نوسازي سکوها باید با برنامه ریزي دقیق و سیاست هاي اقتصادي مناسب 
همراه باشد. در نهایت، توجه به مسائل زیست محیطی و ایمنی کارکنان نیز 

از اهمیت بالایی برخوردار است.

رسول کوهستانی پزوه در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: صادرات از طریق 
گمرکات استان در پنج ماهه سال 1403، به میزان 761 هزار و 808 تن و به ارزش 
490 میلیون و 882 هزار دلار بوده است. وي با بیان اینکه روزانه به طور متوسط 
تشریفات صادرات 253 کامیون (20 تُن) در گمرکات اصفهان صورت می پذیرد، 
افزود: طی پنج ماه ابتداي امسال، صادرات گمرکات استان اصفهان در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل از لحاظ وزنی 16 درصد و حیث ارزش 35 درصد کاهش داشته است.

کاهش 62 درصدي صادرات محصولات فولادي اصفهان
مدیرکل گمرکات استان اصفهان اقلام صادراتی گمرکات استان اصفهان 
را 460 نوع کالا برشمرد و اضافه کرد: طی این مدت عمده ترین محصولات 
صادراتی از گمرکات استان اصفهان محصولات پتروشیمی 134 میلیون دلار 
و با 38 درصد رشد، چدن، آهن و فولاد 118 میلیون دلار با 62 درصد کاهش، 
محصولات لبنی با 56 میلیون دلار با 44 درصد رشد، فرش ماشینی و دستباف 
33 میلیون دلار یک درصد رشد و مس و مصنوعات آن با 30 میلیون و 9 درصد 
کاهش و سایر کالاها نیز 119 میلیون دلار و 9 درصد کاهش بوده است. 
کوهستانی مهمترین دلیل کاهش صادرات پنج ماهه از طریق گمرکات استان 
را کاهش صادرات فلزات به خصوص آهن، فولاد و چدن برشمرد و اظهار داشت: 
با بخشنامه جدید بانک مرکزي در مرداد ماه امسال مبنی بر اصلاح الزام عرضه 
ارز صادراتی فولاد سازان در سامانه نیما و همچنین بازگشت ارز صادراتی فولاد 
سازان براي واردات خود یا شرکت هاي هم گروه با نرخ توافقی، روند کاهشی 

صادرات فولاد متوقف و حتی نرخ رشد آن افزایشی شده است.

رشد 12 درصدي واردات کالا به اصفهان در سال جاري
وي درخصوص واردات از طریق گمرکات استان اصفهان ابراز داشت: 
طی این مدت 281 میلیون دلار به وزن 63 هزار تن از طریق گمرکات استان 
وارد شده که نسبت به مدت مشابه سال قبل از حیث ارزش چهار و لحاظ وزنی 
12 درصد رشد داشته است.به گفته کوهستانی، مهمترین کالاهاي وارداتی 
گمرکات استان اصفهان خطوط تولید و مواد اولیه واحدهاي تولیدي بوده است.

 سکوهاي نفتی یا حفاري سازه هاي عظیمی هستند که به وسیله 
آن ها امکان اکتشاف و استخراج نفت و گاز از پوسته زمین فراهم 
می شود، حال این سازه هاي فلزي غول پیکر نیز از چالش ها 
و تأثیرات تحریم ها در امان نبوده اند و با مشکلاتی از جمله 
فرسودگی، نبود امکانات، تکنولوژي لازم براي احیا و بازسازي، 

تأمین قطعات دست وپنجه نرم می کنند.

مدیرکل گمرکات اصفهان از کاهش 35 درصدي 
صادرات از طریق گمرکات استان طی پنج ماه سال جاري 
خبر داد و گفت: علت این مساله کاهش صادرات فلزات 

آهن و فولاد طی این مدت بوده است.

تحریم ها بلای جان 
سکوهای نفتی

صادرات گمرکات اصفهان
۳۵ درصد کاهش یافت

مدیر بهینه سازي، تعمیرات و نگهداري تاسیسات شهري شهرداري اصفهان:شهرداري 
اصفهان به واسطه خدمات گسترده و متنوعی که در مناطق مختلف ارائه می دهد، یکی از 
مصرف کنندگان عمده انرژي در استان به شمار می رود و همین موضوع بار مسئولیت این 
سازمان را در بهینه سازي مصرف دو چندان می کند. شهرداري اصفهان به عنوان شهرداري 
پیشگام در کشور براي تولید انرژي هاي تجدیدپذیر برنامه دارد و در دوره فعلی نیز برنامه 10
ساله اي تدوین شده است تا بتوانیم در پایان این برنامه به میزان مصرف خود تولید انرژي 

داشته باشیم و برنامه شهر خورشیدي تحقق پیدا کند.

 شوراي عالی هماهنگی اقتصادي سران قوا اعلام کرد که در پی پیشنهاد رئیس جمهور 
مبنی بر کاهش سهم صندوق توسعه ملی به 20 درصد در سال جاري، رهبر انقلاب با این 
پیشنهاد موافقت فرمودند.بر این اساس 350 همت به صورت قرض از صندوق توسعه ملی به 
بودجه عمرانی دولت اضافه شد. با این اصلاح، مشکل پرداخت دُیون گندمکاران و مسائل 

کامیونداران و تهیه برخی اقلام دیگر حل شد.
 براساس مصوبه نمایندگان مجلس در بخش اول بودجه 1403 سهم صندوق توسعه ملی از 

درآمد نفت و گاز 40 درصد تعیین شده بود.

موافقت رهبر با کاهش سهم صندوق توسعه ملیبرنامه ریزی ۱۰ ساله برای تحقق شهر خورشیدی
 شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا؛شهرداری اصفهان؛

گروه اقتصاد| گمرك
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معادله بنزين و چند 
ضرورت غيرقابل انكار

اگر همه ناوگان حمل و نقل ایران دور 
ریخته شوند و به جاي آن خودروهاي 
استاندارد و کشنده هاي نوین وارد کشور 
شوند، باز هم هزینه ان کمتر از ادامه 
وضع فعلی است. وضعیت فعلی در 
حوزه محیط زیست مشکلات فراوانی 
ایجاد می کند و باعث آلودگی هوا و سایر 
مشکلات اینچنینی می شود. دولت 
مسعود پزشکیان باید رك و راست با 
مردم صحبت کند و به آنها بگوید که 
قصد اصلاح روند نامتوازن فعلی را دارد. 
صحبت هاي رییس جمهور با مردم به 
صورت رو در رو گره کشا خواهد بود. 
نهادهایی مانند مرکزي پژوهش ها به 
جاي ایده هاي معقول و علمی، طرح 
توزیع بنزین براي هر کد ملی را ارایه 
می کند که به هیچ وجه درست نیست. 
باید از مسوولانی که این نوع طرح ها را 
ارایه می کنند پرسید وقتی تامین بنزین 
مورد نیاز 10میلیون خودرو ممکن 
نیست، چطور قرار است براي 85

میلیون ایرانی سهمیه بنزین تخصیص 
داده شود. این نوع طرح ها مالنند چاه 
ویلی است که اقتصاد ایران را در دورن 
خود می بلعد. در حال حاضر هر روز 
20میلیون لیتر بنزین ناترازي در مصرف 
بنزین وجود دارد. چطور می توان با این 
ناترازي به شهروندان بنزین اهدا کرد! 
براي اصلاحج این ناتراي باید حمل و 
نقل شهري هرچه سریعتر به روز آوري 
شود. شهرها و کلان شهرهاي کشور 
باید از مترو و بی آرتی و... مجهز شوند. 
در مرحله بعد باید فرهنگ سازي شود 
و هر شهروندي بتواند از حمل و نقل 
شهري مناسب بهره مند شود. اگر دولت 
دوستدار ساماندهی انرژي است لازم 
است که حمل و نقل سامانه یافته اي 

را طراحی کند.

وزیر خارجه روسیه اعلام کرد: روسیه و ایران به زودي توافقنامه جامع همکاري 
فیمابین را تکمیل خواهند کرد؛ تنها جزئیات فنی آن باقی  مانده است.

به گزارش تجارت نیوز، «سرگئی لاوروف» وزیر خارجه روسیه روز دوشنبه در 
سخنانی اعلام کرد: روسیه و ایران به زودي آماده سازي توافقنامه جامع همکاري 

فیمابین را تکمیل خواهند کرد.

وزیر خارجه روسیه تصریح کرد: تنها جزئیات فنی آن باقی مانده است.
سرگئی لاوروف در بخش دیگري از سخنان خود ادامه داد: روسیه براي تماس با 
کشورهاي غربی آماده است، اما به اقدامات غیردوستانه واکنش قاطعی نشان خواهد 

داد؛ ما براي هر سناریویی آماده ایم.
لاوروف اضافه کرد: موشک  هاي میان  برد و کوتاه برد که پیشتر ممنوع شده بود، 

اکنون در قلمرو اروپا از جمله در خاك دانمارك مستقر شده اند. اگر منافع روسیه در 
نظر گرفته نشود، مسکو در هیچ یک از طرح هاي غرب مشارکت نخواهد کرد.

وي خاطرنشان کرد: ترکیه در بهار تلاش کرد تا قراردادهاي حفاظت از منابع غذایی 
دریایی را تمدید کند و روسیه هم براي آن آماده بود. روسیه آماده بود با پیشنهاد 
اوکراین در ارتباط با نیروگاه هسته  اي موافقت کند، اما خود کی یف بعدا آن را رها کرد.

توافقنامه جامع 
همکاری روسیه ایران 
به زودی تکمیل 
خواهد شد

جماران: سیدعلی بیزه کارشـناس امنیـتی در خصـوص فعالیت یک 
کانال تلگـرامی به نـام «صداوسیمـا» به خبرنـگار جمـاران گفت: این 
کانـال که ظاهـرا کانـالی با محتـواي حـزب اللهی اسـت و بـا ظاهري 
دلسـوزانه فعالیـت می کنـد، از سـال 1401 و همزمـان درگیري هـاي 
مربوط به فوت مرحومه مهسـا امیـنی فعالیت خـود را آغاز کرده اسـت 
که اگـر به مطالـب آن توجـه کنیـد، می بینید کـه محتواي تولید شـده 
به اسـم بچه هاي حـزب اللهی و دلسـوزان نظام اسـت؛ امـا در واقعیت 
به دنبال تشـدید درگیـري ها و ایجـاد اختلاف میـان نیـروي انتظامی 
و بسیج و تشـنج در میـان نیروهاي مـردمی هسـتند و در این راسـتا در 
طول چند سـال گذشـته با ادبیات و تابلـوي صداوسیما فعالیـت خود را 

شـروع کرده و بـه تفرقه افکـنی پرداخته اسـت. 
 او افـزود: یـکی از مـواردي که منتشـر کرده اسـت مربوط بـه عملیات 
وعـده صـادق بـوده اسـت کـه در آن بـا ادبیـات دلسـوزانه گفته اند که 
«چرا موشـک هاي بـه کار رفتـه در ایـن عملیـات، به هدف نخـورده و 
کسی هم از اسـراییلی ها کشـته نشـده اسـت؛ بهتر بود تعداد بیشـتري 

موشـک شـلیک می شد».
این کانـال همچنیـن اخیـرا در آخریـن اقـدام خود با انتشـار یـک خبر 
کاملا دروغین مدعی می شـود تعدادي از نمایندگان سـپاه در بوداپست 
مجارسـتان بـا صهیونیسـت ها ملاقات کـرده و مذاکـراتی داشـته اند. 
جالب اسـت کـه بـا روش یـک عملیـات روانی، بـه دروغ مصاحبه اي 
منتسـب به «سـردار ابراهیم جبـاري» منتشـر کرده اند کـه در آن ادعا 
می شـود مذاکرات کننـدگان از طـرف سـپاه نبوده اند و دو نفر سـپاهی 
در جلسـه هم خودسـرانه شـرکت کرده اند و با آنها برخورد خواهد شـد! 
بیزه افـزود: این خبـر هم کـه تـداعی می کند سـردار سـپاه تلویحا این 
مذاکره و جلسـه در بوداپسـت را تایید کرده، کاملا کذب اسـت. مشکل 
ایـن اسـت کـه خبرهـاي این کانـال دسـت بـه دسـت بیـن خودي ها 

می چرخـد و مردم و دلسـوزان نظـام را مسـأله دار می کند. 
ایـن کارشـناس امنیـتی ادامـه داد: وقتی اسـماعیل هنیه شـهید شـد، 
ایـن کانال خبري را منتشـر کـرد مبنی بـر این کـه «تنها آقـاي حاجی 
میـرزایی - رییـس دفتـر مسـعود پزشـکیان - از محـل اسـکان هنیه 
مطلع بـوده اسـت» و بـه ایـن ترتیـب می خواسـته بـه نوعی انگشـت 
اتهام را به دولت پزشـکیان نشـانه بگیـرد. این خبـر هم دروغ بـود، اما 
متأسـفانه کانال هـا و محافل رسـانه اي جریـان اصولگـرا آن را با آب و 

تـاب بازنشـر کردند!
 وي گفـت: بـر اسـاس گزارش هـاي موثـقی کـه داریـم، ایـن کانال 
متعلـق بـه سـازمان مجاهدین خلـق (منافقیـن) اسـت و توسـط آنها 
مدیریـت می شـود و هدفـش هـم ایجـاد اخـتلاف و تنـش در داخـل 
کشـور اسـت. این در حـالی اسـت کـه متأسـفانه جمهـوري اسلامی 
هیـچ اقـدام حقـوقی، فـنی و حـتی افشـاگرانه هـم در ایـن موضـوع 

نداشـته اسـت.
جالب اسـت کـه ایـن کانال بـه نـام صداوسیمـاي جمهـوري اسلامی 
اخبـار منافقانه پخش می کنـد، اما صداوسیمـا که می داند ایـن کانال او 
نیسـت تاکنون جز یک تکذیب سـاده واکنشی نشـان نداده است و این 
از ضعف هاي اسـاسی در کشـور ماسـت و حتی خـداي نکـرده احتمال 
دارد خـط نفـوذ را بتـوان از ایـن اقدامـات و انفعال هـا مشـاهده کـرد. 
چطور اسـت سـه سـال از فعالیت این کانال می گـذرد، ولی صداوسیما 

یـک تکذیبیه محکـم هم تاکنـون منتشـر نکرده اسـت؟!
 او دربـاره علـت بی توجـهی دسـتگاه هاي امنیـتی به ایـن موضوعات 
گفت: علت بی توجهی این اسـت که متأسفانه دسـتگاه هاي اطلاعاتی 
مـا دربـاره منافقیـن بـه مقابلـه سـخت افـزاري پرداخته اند. بـه عنوان 
مثـال اگـر منافقین تـرور یـا بمـب گـذاري داشـته اند، بـا اینهـا مقابله 
شـده اسـت. هر چند در همیـن زمینه هـم گاهی مـواردي از دستشـان 
در رفتـه اسـت، ولی دربـاره دیگـر اقدامـات منافقیـن متاسـفانه کمتر 

توجه شـده اسـت.

تفرقه افکنی کانال منافقین 
با ظاهر حزب اللهی ها

یادداشت

داده هاي آماري گفته هاي وزیر اقتصاد در برنامه  تلویزیونی 
جمعه شب مبنی بر کاهش حاشیه سود صنایع را تایید می کند؛ 
حاشیه سود بنگاه هاي تولیدي که در زمستان 99 به اوج خود 
رسیده بود در بهار 1403 به کمترین میزان در چهار سال 

گذشته رسید.
عبدالناصر همتی، وزیر امور اقتصادي و دارایی، جمعه شب در 
یک گفت وگوي تلویزیونی، از نصف شدن میانگین حاشیه سود 
شرکت هاي بورسی خبر داده بود، حال داده هاي آماري هم از 
کاهش 54 درصدي حاشیه سود خالص کل بنگاه هاي تولیدي 

در چهار سال گذشته حکایت دارد.
نگاهی به آمارها نشان می دهد؛ حاشیه سود بنگاه هاي تولیدي 
که در زمستان 99 به 28.2 درصد بالاترین رکورد خود رسیده 
بود در بهار 1403 به 13 درصد و کمترین میزان در چهار سال 
گذشته رسید. بر این اساس، حاشیه سود خالص کل بنگاه هاي 
تولیدي در بهار 1399، معادل 23 درصد بوده در حالی که این 

عدد در بهار 1403 به 13 درصد کاهش یافته است.
افزون بر این، حاشیه سود این بنگاه ها در بهار 1400 معادل 
23.1 درصد، در بهار 1401به میزان 20.9 درصد و در بهار 
1402 به میزان 17.4 درصد کاهش یافته است. همچنین، 
حاشیه سود بنگاه هاي تولیدي در تابستان 1399، معادل 25.8

درصد، در تابستان 1400 به میزان 23.2 درصد، در تابستان 
1401 معادل 14.5 درصد و در تابستان 1402 به میزان 14.7

درصد بوده است. بر این اساس، حاشیه سود بنگاه ها نیز در 
زمستان سال 1399 معادل 28.2 درصد، در زمستان 1400

به میزان 23.3 درصد، در زمستان 1401 معادل 19.8 درصد 
و در زمستان 1402 به 14.6 درصد کاهش یافته است.به نظر 
می رسد، افزایش بهاي تمام شده (نهاده هاي تولید و هزینه هاي 
انرژي)، نیمایی بودن درآمد فروش در مقابل هزینه کرد با نرخ 
دلار آزاد، قیمت گذاري دستوري در صنایع (خودرو، نیروگاهی 
و...) از جمله مهم ترین دلایل کاهش حاشیه سود بنگاه هاي 

تولیدي محسوب می شود.
حاشیه سود خالص

صنعت استخراج کانه هاي فلزي
در عین حال، داده هاي آماري نشان می دهد؛ حاشیه سود خالص 
صنایع استخراج کانه هاي فلزي در بهار 1402 معادل 34 درصد 
بوده در حالی که میزان سود این صنعت در زمستان 1402
معادل 41 درصد بوده است.این درحالی است که میانگین 12

ماهه حاشیه سود این صنعت به 35 درصد رسیده است.
 صنعت فرآورده هاي نفتی کک و سوخت هسته اي

گزارش هاي آماري حاکی از این است که حاشیه سود خالص 
صنعت فرآورده هاي نفتی، کک و سوخت هسته اي اما اندکی 
افزایش یافته است. به طوري که حاشیه سود خالص این 
صنعت در بهار 1402 معادل 7 درصد بوده در زمستان 1402
به میزان 5 درصد کاهش یافته است.همچنین، میانگین 12

ماهه این صنعت معادل 10 درصد بوده است. روند حاشیه سود 
خالص صنعت فلزات اساسی نیز کاهش یافته است. براین 
اساس، حاشیه سود این صنعت که در بهار 1402 معادل 35
درصد بوده در زمستان 1402 به 20 درصد کاهش یافته است. 
میانگین 12 ماهه حاشیه سود این صنعت 27 درصد بوده است. 
داده هاي آماري نشان می دهد، حاشیه سود خالص صنعت 
محصولات شیمیایی نیز در بهار 1402 معادل 27 درصد 
بوده و در زمستان 1402 به 17 درصد کاهش یافته است.
همچنین، میانگین 12 ماهه حاشیه سود این صنعت نیز به 23

درصد رسیده است.
در عین حال، حاشیه سود سیار صنایع بورسی نیز اندکی افزایش 
یافته است. به طوري که حاشیه سود این صنعت در بهار 1402

معادل 8 درصد بوده در حالی که در زمستان 1402 به 10 درصد 
افزایش یافته است. اما میانگین 12 ماهه حاشیه سود این 

صنعت، 9 درصد بوده است.
سهم 87 درصدي صنایع شیمیایی

طبق آخرین اداره میزهاي صنعت و رتبه بندي ناشران سازمان 
بورس و اوراق بهادار، شرکت هاي فعال در صنعت محصولات 
شیمیایی در تیر ماه 87 درصد از کل آب متعلق به صنایع بورسی 

را مصرف کرده اند.
گزارش اداره میزهاي صنعت و رتبه بندي ناشران سازمان 
بورس و اوراق بهادار، درباره جزییات مصرف آب به تفکیک 

صنایع بازار سرمایه در تیر ماه حاکی از آن است که از میان 
کل صنایع بورسی، بیشترین میزان مصرف مقداري آب با 120
میلیون متر مکعب مصرف مربوط به محصولات شیمیایی است.
همچنین میزان مصرف مقداري آب در صنایع فلزات اساسی، 
عرضه، برق گاز، بخاز و آب گرم و استخراج کانه هاي فلزي در 
بازه زمانی اعلام شده کمتر از 20 میلیون متر مکعب بوده است. 
در بخش دیگر این گزارش مصرف ریالی آب صنایع در تیر ماه 
مورد مقایسه قرار گرفته است. بر این اساس، صنعت فلزات 
اساسی با رقمی حدود 5 هزار و 100 میلیارد ریال بیشترین 

میزان مصرف را به خود اختصاصی داده است.
طبق داده هاي این گزارش، میزان مصرف ریالی آب صنعت 
محصولات شیمیایی در تیر ماه حدود 4 هزار و 800 میلیارد 
ریال تخمین زده شده، این عدد در خرداد ماه 3 هزار میلیارد ریال 
بود.پس از صنعت محصولات شیمیایی، بیشترین میزان مصرف 
ریالی آب، در بازه زمانی اعلام شده، مربوط به صنایع استخراج 

کانه هاي فلزي و عرضه برق، گاز بخار و آب گرم است.
صنایعی مانند فلزات اساسی، محصولات شیمیایی، استخراج 
کانه هاي فلزي و عرضه برق، گاز، بخار و آب گرم به ترتیب با 
39، 33، 15 و 12 درصد داراي بیشترین سهم مصرف ریالی 
آب در تیر ماه بوده اند.همچنین از میان این صنایع نیز صنعت 
محصولات شیمیایی با 87 درصد، داراي سهم بالایی در مصرف 

مقداري انرژي، در بازه زمانی اعلام شده، بود.

كاهش ۵۴ درصدی حاشيه سود شركت های بورسی

گزارش

اوپک و متحدانش که بخش عمده 
بازار نفت را تحت الشعاع دارند، افزایش 
تولید برنامه ریزي شده را از اکتبر آغاز 
خواهند کرد؛ قیمت نفت در بازار جهانی، 
تحت تاثیر دورنماي افزایش تولید 
اوپک پلاس از اکتبر و کاهش امیدها 
به کاهش نرخ بهره امریکا در سپتامبر 

عقب نشینی کرده است .
منبع   6 «تعادل»  گزارش  به 
اوپک پلاس (ائتلاف تولیدکنندگان 
عضو سازمان کشورهاي صادرکننده 
نفت - اوپک و غیراوپک) اعلام 
کردند: این ائتلاف قرار است برنامه 
تسهیل کاهش عرضه از اکتبر را 
به منظور جبران افت تولید لیبی و 
اجراي برنامه هاي جبران تخطی از 
سهمیه هاي تولید اوپک  پلاس اجرا 
کند. 8 عضو ائتلاف اوپک پلاس طبق 
برنامه ازپیش تعیین شده پس از نشست 
پیشین اعضا، قرار است در ماه اکتبر 
کاهش عرضه نفت خود را روزانه 180
هزار بشکه تسهیل کنند؛ این اقدام 
بخشی از طرحی براي تسهیل کاهش 
عرضه داوطلبانه روزانه 2 میلیون و 200

هزار بشکه اي است، درحالی که برنامه 
کاهش عرضه جمعی اعضا تا پایان 
سال 2025 پابرجا خواهد بود. کاهش 
پیش بینی رشد تقاضا به ویژه در چین، بر 
قیمت هاي جهانی نفت خام اثر گذاشته 
و بعضی تحلیلگران را مردد کرده است 
که اعضاي اوپک پلاس با توجه به این 
شرایط برنامه تسهیل کاهش عرضه 

داوطلبانه را اجرا خواهند کرد یا خیر؟
6 منبع اوپک پلاس به رویترز گفتند 
طرح تسهیل کاهش عرضه داوطلبانه 

8 عضو اوپک پلاس به قوت خود باقی 
خواهد ماند، زیرا افت تولید نفت لیبی 
عرضه نفت در بازار را محدود کرده 
است و در عین حال امیدواري هایی 
درباره کاهش نرخ بهره از سوي بانک 
مرکزي امریکا در اواسط سپتامبر وجود 
دارد. یکی از این منابع گفت: ابهام هاي 
زیادي درباره تقاضا وجود دارد، اما 
همچنین این امیدواري وجود دارد که 
کاهش نرخ بهره امریکا سبب افزایش 
رشد اقتصادي و در پی آن بهبود تقاضا 
شود. دو تن از منابع گفتند درباره اجراي 
برنامه تسهیل کاهش عرضه داوطلبانه 
شماري از اعضاي اوپک پلاس در 
آینده به صورت ماه به ماه تصمیم گیري 
خواهد شد. اوپک پلاس تا زمان 
برگزاري نشست کارگروه وزارتی 
نظارت بر توافق اوپک پلاس در دوم 
اکتبر، برنامه ریزي براي برگزاري 
نشست وزارتی و تصمیم گیري در 
این باره نخواهد داشت. برنامه تسهیل 
کاهش عرضه داوطلبانه شماري از 
اعضاي اوپک پلاس که از اکتبر قرار 
است آغاز شود، تنها بخشی از افت 
تولید روزانه کنونی 700 هزار بشکه اي 
نفت لیبی و کاهش جبرانی تعهدشده 
از سوي عراق، قزاقستان و روسیه را 
جبران خواهد کرد.دبیرکل اوپک از 
موفقیت آمیزبودن مذاکره با مقام هاي 
عراق و قزاقستان درباره برنامه هاي 
دو کشور براي جبران تخطی از 
سهمیه هاي تولید اوپک پلاس خبر داد. 
هیثم الغیص در هماهنگی با شاهزاده 
عبدالعزیز بن سلمان، وزیر انرژي 
عربستان و رییس نشست وزارتی 

اوپک و غیراوپک (اوپک پلاس) 
براساس بیانیه همکاري به این نتیجه 
رسید براي مذاکره درباره شرایط بازار 
نفت و تأکید بر اهمیت حیاتی تضمین 
موفقیت تلاش ها با هدف تثبیت بازار 
نفت از سوي اعضاي اوپک پلاس، به 

بغداد و آستانه سفر رسمی داشته باشد.
در ملاقات هاي الغیص با مقام هاي 
عراق و قزاقستان طی 26 و 29 آگوست 
2024 (پنجم و هشتم شهریور) هر 
دو کشور بر تعهد بی قیدوشرط خود 
به منظور اجراي کامل و به موقع برنامه 
جبرانی تأکید کردند. عراق و قزاقستان 
22 اوت (یکم شهریور) طرح هاي 
روزآمدشده خود را براي جبران تخطی 
از سهمیه هاي تولید به دبیرخانه اوپک 

ارسال کرده بودند.
دبیرکل اوپک در سفر به بغداد به طور 
جداگانه با محمد شیاع السودانی، 
نخست وزیر عراق، و حیان عبدالغنی 
عبدالزهرا السواد، معاون نخست وزیر 
عراق در امور انرژي و وزیر نفت این 
کشور و مقام هاي بلندپایه شرکت 
دولتی بازاریابی نفت عراق (سومو) 
دیدار و گفت وگو کرد. السودانی بر تعهد 
کامل و حمایت تزلزل ناپذیر عراق از 
تلاش هاي اوپک پلاس براي حمایت 
از ثبات بازار نفت و اجراي کامل و به 
موقع برنامه هاي جبرانی این کشور 
براي جبران تخطی از سهمیه هاي 

تولید تأکید کرد.
الغیص درباره سفر به بغداد با بیان 
اینکه حضور در عراق به عنوان یکی 
از اعضاي بنیانگذار اوپک و زادگاه این 
سازمان، همواره مایه خوشحالی است، 

تصریح کرد: عراق درباره تلاش ها 
براي حفظ ثبات بازار نفت و تعهد 
به سهمیه هاي تولید و در عین حال 
گام هاي روشن و مصمم براي جبران 
تخطی از سهمیه ها اطمینان خاطر 
داد.در همین زمینه مهدي اسلامی، 
کارشناس حوزه انرژي، در گفت وگو 
با خبرنگار «تعادل» اظهار داشت: 
اوپک (سازمان کشورهاي صادرکننده 
نفت) نقش مهمی در تعیین و تنظیم 
قیمت نفت در بازار جهانی دارد. این 
سازمان که شامل تعدادي از کشورهاي 
تولیدکننده نفت است، با هماهنگی در 
تولید و صادرات نفت تلاش می کند تا 
تعادل عرضه و تقاضا را در بازار حفظ 
کند و به این وسیله قیمت نفت را کنترل 
کند. وي عنوان کرد: اوپک با تعیین 
سهمیه هاي تولید براي اعضاي خود، 
میزان نفتی که وارد بازار می شود را 
کنترل می کند. این اقدامات به کاهش 
یا افزایش عرضه نفت در بازار جهانی 
منجر می شود و به طور مستقیم بر 
قیمت نفت تاثیر می گذارد. وي گفت: 
اوپک سعی دارد از نوسانات شدید قیمت 

نفت جلوگیري کند. با هماهنگی میان 
اعضا و تنظیم عرضه، این سازمان به 
تثبیت قیمت ها کمک می کند و از افت 
یا افزایش شدید قیمت ها جلوگیري 
می کند. وي بیان داشت: اعضاي اوپک 
با همکاري یکدیگر می توانند تاثیر 
بیشتري بر بازار نفت داشته باشند و در 
مذاکرات با دیگر کشورهاي تولیدکننده 
و مصرف کننده نفت از موضع قوي تري 
برخوردار باشند. اسلامی ادامه داد: 
قیمت نفت تاثیر زیادي بر اقتصاد 
جهانی دارد. با تنظیم قیمت نفت، 
اوپک می تواند بر نرخ تورم، هزینه هاي 
حمل و نقل و قیمت بسیاري از کالاها 
و خدمات تاثیر بگذارد. به گفته وي، 
اوپک در سال هاي اخیر با چالش هاي 
متعددي مواجه شده است، از جمله 
رقابت با تولیدکنندگان غیرعضو (مانند 
ایالات متحده که تولید نفت شیل آن 
رو به افزایش است)، نوسانات تقاضا به 
دلیل تغییرات اقتصادي و بحران هاي 
جهانی، و تفاوت منافع میان اعضاي 
خود. این عوامل می توانند قدرت اوپک 

در کنترل بازار نفت را محدود کنند.

سرنوشت بازار نفت در دستان اوپکی ها!
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یادداشت

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد رهنی(
شماره   1403 /06 /11  -140303902004000043 آگهی:  شماره 
140204002004000157 و  140204002004000161 و  پرونده: 
140204002004000155 پرونده اجرائی کلاسه: 140206846 و 140207464 
و 140206805تمامت ششدانگ آپارتمان پلاک ثبتی 5492 فرعی از 4793 اصلی، 
قطعه هشتم تفکیکی مفروز و مجزی شده از شماره 5455 فرعی از 4793 اصلی، به 
مساحت )260/44( دویست و شصت متر و چهل و چهار دسیمترمربع، واقع در سمت 
غربی طبقه پنجم که )3/69( سه متر و شصت و نه دسیمترمربع آن پیشرفتگی، 
)80/47( هشتاد متر وچهل و هفت دسیمترمربع آن سطح دارای اختلاف ارتفاع 
130 سانتی متری از کف واحد، )1/96( یک متر و نود و شش دسیمترمربع آن بالکن و 
بالکن پیشرفته، )37/( سی و هفت دسیمترمربع آن جزیی اصلاحی آتی در دو قسمت، 
)3/39( سه متر و سی و نه دسیمترمربع آن تراس مسقف غربی، )8/26( هشت متر 
و بیست و شش دسیمترمربع آن تراس مسقف جنوبی است واقع در بخش 5 ثبت 
اصفهان، که مالکیت شرکت نوین نورد نقش جهان شماره ثبت 48356 تاریخ ثبت 
1391/08/06 دارای شماره ملی 10260665511به عنوان مالک شش دانگ عرصه 
و اعیان با شماره مستند مالکیت 31413 تاریخ 1399/05/16 دفترخانه اسناد رسمی 
شماره 127 شهر اصفهان، موضوع سند مالکیت اصلی به شماره چاپی 444619 سری 
ه سال 98 با شماره دفتر الکترونیکی 139920302024011526 ثبت گردیده است. 
به آدرس: اصفهان خیابان ملاصدرا کوچه چهارم پلاک 15 مجتمع آلتون حدود و 
مشخصات: شمالا: در نه قسمت که قسمتهای چهارم و پنجم و ششم آن شرقی، 
قسمتهای دوم و هشتم آن غربی است. بطول های: )0/35( سی و پنج سانتیمتر، 
)0/38( سی و هشت سانتیمتر، )3/14( سه متر و چهارده سانتیمتر، )1/10( یک متر 
و ده سانتیمتر، )0/07( هفت سانتیمتر، )0/03( سه سانتیمتر، )0/42( چهل و دو 
سانتیمتر، )0/81( هشتاد و یک سانتیمتر، )2/40( دو متر و چهل سانتیمتر، اول و 
دوم دیواریست، سوم دیوار و پنجره است، چهارم و پنجم دیواریست، ششم خط فرضی 
است، هفتم و هشتم دیواریست، نهم  نیم دیوار جلوی بالکن، اول تا نهم به فضای معبر 
شرقا: در شانزده قسمت که قسمتهای هفتم و نهم و سیزدهم و پانزدهم آن شمالی، 
قسمتهای چهارم و یازدهم آن جنوبی، قسمتهای دهم و دوازدهم و چهاردهم آن غربی 

است، بطول های: )0/74( هفتاد و چهار سانتیمتر، )0/08( هشت سانتیمتر، )8/36( 
هشت متر و سی و شش سانتیمتر، )1/40( یک متر و چهل سانتیمتر، )6/66( شش 
متر و شصت و شش سانتیمتر، )5/31( پنج متر و سی و یک سانتیمتر،  )1/35( یک 
متر و سی و پنج سانتیمتر، )0/19( نوزده سانتیمتر، )1/62( یک متر و شصت و دو 
سانتیمتر، )2/83( دو متر و هشتاد و سه سانتیمتر، )0/20(بیست سانتیمتر، )2/41( 
دو متر و چهل و یک سانتیمتر، )2/12( دو متر و دوازده سانتیمتر، )0/13( سیزده 
سانتیمتر، )2/96( دو متر و نود و شش سانتیمتر، )13/62( سیزده متر و شصت و 
دو سانتیمتر،  اول تا سوم دیواریست مشترک، چهارم دیواریست، پنجم و ششم در و 
دیوار است، هفتم تا دوازدهم دیواریست، سیزدهم و چهاردهم  دیواریست مشترک، 
پانزدهم دیوار و پنجره است، شانزدهم دیوار به دیوار است، اول تا سوم به آپارتمان 
9 چهارم تا دوازدهم به راه پله و آسانسور مشاعی سیزدهم و چهاردهم به آپارتمان 7 
پانزدهم به نورگیر مشاعی شانزدهم به ملک مجاور شماره 881 فرعی از شماره 4793 
اصلی جنوبا: در نه قسمت که قسمتهای دوم و ششم آن شرقی، قسمتهای چهارم و 
هشتم آن غربی است، بطول های: )1/32( یک متر و سی و دو سانتیمتر، )1/41( یک 
متر و چهل و یک سانتیمتر، )5/88( پنج متر و هشتاد و هشت سانتیمتر، )0/19( 
نوزده سانتیمتر، )0/41( چهل و یک سانتیمتر، )0/20( بیست سانتیمتر، )4/21( 
چهار متر و بیست و یک سانتیمتر، )1/40( یک متر و چهل سانتیمتر، )1/00( یک 
متر، اول دیواریست، دوم تا چهارم نیم دیوارجلوی بالکن، پنجم و ششم دیواریست ، 
هفتم دیوار و پنجره است، هشتم و نهم دیواریست، اول تا نهم به فضای حیاط مشاعی 
غربا:  در نه قسمت که قسمتهای سوم و چهارم آن شمالی، قسمت ششم آن جنوبی 
است. بطول های: )11/75( یازده متر و هفتاد و پنج سانتیمتر، )2/03( دو متر و سه 
سانتیمتر،  )1/66( یک متر و شصت و شش سانتیمتر، )1/25( یک متر و بیست و 
پنج سانتیمتر، )1/90( یک متر و نود سانتیمتر، )2/91( دو متر و نود و یک سانتیمتر، 
)13/16( سیزده متر و شانزده سانتیمتر، )0/05( پنج سانتیمتر، )0/72( هفتاد و دو 
سانتیمتر، اول و دوم دیواریست به درز انقطاع مورد تفکیک، سوم نیم دیوار جلوی 
بالکن، چهارم و پنجم دیواریست، ششم دیوار و پنجره است،  هفتم و هشتم دیواریست 
به درز انقطاع مورد تفکیک،  نهم دیواریست پیشرفتگی، اول و دوم به فضای ملک 
مجاور شماره 261 فرعی از شماره 4793 اصلی سوم تا ششم به نورگیر مشاعی هفتم 

به فضای ملک مجاور شماره 261 فرعی از شماره 4793 اصلی نهم به فضای معبر، 
مشخصات منضمات ملک: پارکینگ قطعه 4 به مساحت 11.75 مترمربع واقع در طبقه 
-1به حدود اربعه: شمالا: بطول )2/35( دو متر و سی و پنج سانتیمتر، خط فرضی 
به محوطه مشاعی است، شرقا: در دو قسمت بطول های: )3/62( سه متر و شصت و 
دو سانتیمتر، )1/38(  یک متر و سی و هشت سانتیمتر، اول و دوم خط فرضی است، 
اول به محوطه پارکینگ دوم به حیاط مشاعی جنوبا: بطول: )2/35( دو متر و سی 
و پنج سانتیمتر، خط فرضی است، به حیاط مشاعی غربا: در دو قسمت بطول های: 
)1/38( یک متر و سی و هشت سانتیمتر، )3/62( سه متر و شصت و دو سانتیمتر، 
اول و دوم خط فرضی است، اول به حیاط مشاعی دوم به محوطه پارکینگ پارکینگ 
قطعه 3 به مساحت 11.75 مترمربع واقع در طبقه -1 به حدود اربعه: شمالا: بطول 
)2/35( دو متر و سی و پنج سانتیمتر، خط فرضی به محوطه مشاعی است، شرقا: 
بطول )5/00( پنج متر، خط فرضی به محوطه مشاعی است، جنوبا: بطول )2/35( 
دو متر و سی و پنج سانتیمتر، خط فرضی به محوطه مشاعی است، غربا: بطول 
)5/00( پنج متر، خط فرضی به محوطه مشاعی است،انباری قطعه 9 به مساحت 
4.33 مترمربع به حدود اربعه: شمالا: بطول )2/60( دو متر و شصت سانتیمتر، 
دیواریست مشترک به انباری قطعه 10 شرقا: بطول )1/07( یک متر و هفت سانتیمتر، 
 در و دیوار است، به محوطه پارکینگ جنوبا: در سه قسمت بطول های: )0/66( 
شصت و شش سانتیمتر، )1/47( یک متر و چهل و هفت سانتیمتر، )0/94( نود و 
چهار سانتیمتر، اول تا سوم دیواریست مشترک، اول تا سوم به انباری قطعه 8 غربا: 
بطول )2/14( دو متر و چهارده سانتیمتر، دیوار به دیوار است، به ملک مجاور شماره 
261 فرعی از شماره 4793 اصلی که طبق نظر کارشناس رسمی دارای سه اتاق خواب 
که در بازسازی به دو اطاق تبدیل شده است، و سالن پذیرایی با سنگ اسلب، درب و 
پنجره آلومینیوم دربهای داخلی چوبی، گرمایش و سرمایش فن کوئل همراه چیلر و 
موتورخانه و سرویس های لازم حمام و دستشویی و آشپزخانه و دو واحد پارکینگ 
و یک واحد انباری اختصاصی دارد. اسکلت بتنی، سقف تیرچه بلوک، نما سازی با 
سنگ، حیاط سازی و انشعابات آب و برق و گاز دارد. مشاعات مجتمع: طبقه زیرزمین 
و همگف شامل لابی، پارکینگها، موتورخانه، استخر، سونا خشک و بخار، سالن ورزشی 
و سالن اجتماعات است، دو دستگاه آسانسور، نورپردازی مشاعات، دوربین مداربسته 

و ... دارد. توضیح اینکه آپارتمان خالی از سکنه بود.که به موجب اسناد رهنی شماره 
32078 مورخ 1399/11/02 و 36762 مورخ 1402/05/24 و 36763 مورخ 
1402/05/24 دفترخانه اسناد رسمی شماره 127 شهر اصفهان استان اصفهان که 
به نفع بانک صادرات ایران در رهن واقع می باشد و طبق اعلام بستانکار مورد وثیقه تا 
تاریخ 1403/06/02 دارای بیمه نامه می باشد و از ساعت 9 الی 12 روز شنبه  مورخ 
1403/06/24 در اداره اجرای اسناد رهنی و شرطی اصفهان واقع در اصفهان خیابان 
هشت بهشت شرقی چهارراه اول شهید صداقتی ابتدای خیابان لاهور سمت چپ 
طبقه سوم از مبلغ 395/000/000/000 ریال )سیصد و نود و پنج میلیارد ریال( 
شروع و به هرکس خریدار باشد به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته می شود. لازم 
به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق 
اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی 
و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا 
نشده باشد به عهده برنده مزایده است ضمن آنکه پس از مزایده در صورت وجود مازاد، 
وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد می گردد. 
 ضمنا این آگهی در یک نوبت در روزنامه اخبار چاپ اصفهان مورخ 1403/06/13 
پرداخت  به  منوط  مزایده  در  شرکت  توضیحا  گردد.  می  منتشر  و  درج 
شماره  به  ثبت  سپرده  حساب  به  مزایده  پایه  مبلغ  از  درصد  ده 
واریز:  شناسه  و    IR  090100004061013207670192 حساب  
یا  خریدار  حضور  و    998108561161070070570000000000
مابه  است  مکلف  مزایده  برنده  است.  مزایده  جلسه  در  او  قانونی  نماینده 
التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق 
ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب 
نه   سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزا
واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید 
می گردد. ضمنا درج آگهی در سایت سازمان ثبت اسناد و املاک کشور به منزله درج 

آگهی در روزنامه های کثیرالانتشار می باشد. 
شناسه: 1782322

رئیس اداره اجرای اسناد رهنی و شرطی اصفهان
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پژوهشگر دانشگاهی در حوزه هوش مصنوعی گفت: 
پیوندي که اکنون میان دانشگاه ها و مراکز صنعتی 
وجود دارد به خوبی تعریف نشده است و باید این مسیر 
دوباره طراحی شود تا نتایج آن امکان ایجاد اشتغال 
براي دانشجویان و رفع مشکلات صنعت کشور را در 

پی داشته باشد.
مسعود مظلوم روز یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
افزود: در بسیاري از کشورهاي دنیا شرکت ها و کسب و 
کارها به سوي ارتباط بین صنعت و دانشگاه گام برداشته 
اند و این پل به درستی برقرار شده است ولی در ایران، 
هنوز دانش، تجاري نشده است و به عبارتی دانشی که در 
دانشگاه وجود دارد باید توسط شرکت ها و کسب و کارها 

مورد استفاده قرار گیرد.
وي با اشاره به اینکه کسب و کارها می توانند از دل داده ها 
ارزش افزوده براي شرکت ها ایجاد کنند، اظهار کرد: در 

دانشگاه ها، دانش، علم و استعداد وجود دارد و این در حالی 
است که اطلاعات، تنها در صورت راهیابی به حوزه کسب 

و کار به پول تبدیل می شود.
این محقق هوش مصنوعی در علم داده، افزود: 
دانشگاهیان باید دانش را تجاري سازي کنند و یکی از 
سختی هاي کار، توجیه مدیران صنایع در این خصوص 
است و با این حال برخی از استادان دانشگاه تاکید بر ارائه 
دانش صِرف به واسطه تزریق پول نفت به دانشگاه ها 
دارند و به کاربرد اجتماعی و یا صنعتی دانش تولید شده 
کاري ندارند در حالی که اگر دانش، به سمت تجارت 
برود، می توان انتظار داشت که منابع مالی نیز به سوي 

دانشگاه روانه شود.
او ادامه داد: اگر بخواهیم به کشور و دولت کمک کنیم 
باید از بار هزینه هاي موجود کم کنیم و دانشگاه باید بتواند 
با کسب و کارهاي مختلف در حوزه علم داده وارد تعامل 

شود تا صاحبان صنایع را متقاعد سازند که توانایی تجاري 
سازي دانش را دارند. این کمک نه تنها به سود کسب و 

کارها است بلکه به مردم و جامعه نیز کمک می کند.
مظلوم اظهار کرد: دانشجو مخاطب اصلی دانشگاه 
است و اکنون سالهاست که فراموش شده است زیرا 
دانشجویی که می خواهد آینده کشور را بسازد، اکنون 
ناامید است و به راحتی جذب کشورهاي خارجی می شود. 
فرار نخبگان به این دلیل است که احساس می کنند 
کسی براي فعالیت هاي دانشی آنها هزینه اي نخواهد 
کرد و اگر بتوانیم ارتباط دانشگاه با کسب و کارها را به 
درستی بازطراحی کنیم، آنها براي همیشه از کشور 

خارج نمی شوند.
این محقق پسادکتري گفت: ایرانیان داراي هوش بسیار 
خوبی در یادگیري دانش هاي سخت همچون ریاضی، 
شیمی و زبان برنامه نویسی هستند ولی با این حال در 

مهارت هاي نرم که در روابط انسانی و علوم اجتماعی بین 
انسانی وجود دارد، تسلطی ندارند و در کارهاي گروهی، 
روش انتقاد سازنده و یا تصحیح، ساز و کار موجود را 

نمی دانند.
وي افزود: اگر این مسائل و مهارت هاي نرم به درستی 
در کشور آموزش داده شود، شمار بسیاري از نخبگان 
دانشی به همراه افراد باتجربه و مهارتی به جاي مهاجرت 
به خارج از کشور در مراکز تحقیقاتی علم داده در داخل 
کشور همراه با امید به پیشرفت، دور هم جمع خواهند شد.
مظلوم بیان کرد: بر همین اساس مرکز نوآوري علم داده 
Data) با هدف ایجاد و ارتباط دوسویه بین  Science)
صنعت و دانشگاه ایجاد شده است تا ثروت به دست آمده 
از کسب و کارها به دانشگاه وارد شود، زیرا علم داده 
می خواهد زمینه مشترك فکري بین دانشگاه و کسب 

و کارها را ایجاد کند.

پژوهشگر دانشگاه: 

پیوند میان دانش 
و صنعت نیازمند 
بازطراحی است

عکس خبر

دبیر شورای اجرایی فناوری اطلاعات مطرح کرد؛

شروط موفقیت برنامه هفتم در حوزه  هوشمندسازی و تحول دولت
دبیر شوراي اجرایی فناوري اطلاعات با انتشار پستی در 
شبکه اجتماعی ویراستی از برگزاري نشست «تحول 
دیجیتال و دولت هوشمند؛ مسائل و مسیر پیش رو»، به 

همت پژوهشگاه فضاي مجازي خبر داد.
به گزارش خبرنگار مهر، احسان کیانخواه دبیر شوراي 
اجرایی فناوري اطلاعات با انتشار پستی در شبکه اجتماعی 
ویراستی از برگزاري نشست «تحول دیجیتال و دولت 

هوشمند؛ مسائل و مسیر پیش رو»، به همت مرکز آموزش 
و گفتمان سازي پژوهشگاه فضاي مجازي در روز شنبه 
مورخ 10 شهریور خبر داد و در این خصوص نوشت: در 
پژوهشگاه فضاي مجازي امروز جلسه اي پیرامون تحول 
دیجیتال و دولت هوشمند مسائل و مسیر پیش رو برگزار 
شد. بیان کردم شرط موفقیت برنامه هفتم پیشرفت کشور 

در حوزه ي هوشمندسازي و تحول دولت سه محور دارد.

وي در ادامه به تبیین دیدگاه هاي مطرح شده در این 
نشست در قالب سه محور مذکور پرداخت و نوشت: اول، 
تحول دیجیتال یکپارچه دیده شود. یعنی نمی توان از 
تحول دستگاه هاي اجرایی صحبت کرد اما ساماندهی 
سرمایه انسانی -ماده 106- و اصلاح مأموریت ها و 
ساختار سازمانی -ماده 105- را جدا از هوشمندسازي 

دولت -ماده 107- دید.

کیانخواه همچنین افزود: دوم انسجام درون برنامه اي 
است. دولت هوشمند متجلی در خط مشی گذاري هوشمند، 
تنظیم گري هوشمند، ارائه خدمت هوشمند و تسهیل و 
تصدیگري هوشمند است. نمی توان شئون دولت را صرفاً 
در خروجی ملموس و ارائه خدمت دید. دولت با همه ي 
وظایف ش باید هوشمند شود و در نقطه ي عزیمت، نیروي 

انسانی کارکرد و پی آمدها هوشمند شود.

وي در نهایت اظهار داشت: سوم دولت هوشمند به 
ارزشیابی متمرکز نیاز دارد. این ارزشیابی باید در معرض 
مردم قرار گیرد تا ضمن تصویرسازي ازآینده این تحول، 
موجبات مشارکت گسترده مردم را درتحول دولت فراهم 
آورد تا هم در مساله یابی هوشمندسازي و هم در تعیین 
وانتخاب راه حل ها و هم انطباق وتبعیت نتایج از اهداف 

مردم حضورگسترده داشته باشند.

یک میلیون دلار صرفه جویی ارزی با بومی سازی
انواع «پی ال سی» و کارت های افزایشی

متخصصان یک شرکت دانش بنیان 
کنترل کننده  بومی سازي  به  موفق 
منطقی برنامه پذیر موسوم به پی. ال. 
سی ها، کارت هاي افزایشی، کنترلر 
بوستر پمپ و چنج اور با یک سوم قیمت 
نمونه مشابه خارجی شده اند که از خروج 
حدود 800 هزار تا یک میلیون دلار ارز از 

کشور جلوگیري می کند.
علم  گروه  یکشنبه  روز  گزارش  به 
علمی،  معاونت  از  یرنا  ا آموزش  و 
فناوري و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوري، پی ال سی یا کنترل گر منطقی 

برنامه پذیر: به زبان ساده دستگاهی 
است با قابلیت برنامه ریزي منطقی که 
می توان داده هایی را به عنوان ورودي 
به دستگاه تغذیه کرد، پردازش انجام داد 
و در نهایت خروجی هایی را کنترل کرد 

یا نمایش داد.
مدیرعامل این شرکت دانش بنیان 
درباره این فناوري توضیح داد: این 
شرکت دانش بنیان، نخستین تولید 
کننده انواع پی.ال.سی (کنترل کننده 
منطقی قابل برنامه ریزي) با قابلیت 
برنامه نویسی در نرم افزارهاي مختلف 

و کنترلرهاي صنعتی در ایران است. نرم 
افزار WPLSoft امکان برنامه نویسی 
تمام سري هاي مختلف دلتا پی ال سی 
مثل سري DVP با این نرم افزار وجود 
دارد. نرم افزار ISPSoft آخرین نرم افزار 
رسمی ارائه شده از سوي شرکت دلتا بعد 
از WPLSoft است که محصولات این 
مجموعه هم از سال ها قبل با عنوان 
دیگري به بازار عرضه می شد که با 
تغییر نام شرکت از اواخر سال 1400، 
فصل جدیدي از فعالیت شرکت آغاز 

شده است.
شرکت  گفت:  مشهدي  مهدي 
با  مرتبط  محصولات  تولیدکننده 
اتوماسیون است و این محصولات 
را جهت تسهیل در بکارگیري از آن، 
جهانی  معتبر  با محصولات  سازگار 
طراحی کرده و در این صورت کاربر 
نیازي به آموزش بیشتر جهت کار با 
این محصولات ندارد. خط تولید این 
و  کامل  جایگزین  که  محصولات 
مناسبی براي نمونه هاي خارجی هستند 
در مرکز رشد دانشگاه علم و صنعت قرار 
دارد. همچنین محصولات دي.جی.
پی شامل پی.ال.سی ها، کارت هاي 

افزایشی،کنترلر بوستر پمپ و چنج اور 
هستند که در بخش هاي اتوماسیون 
کاربرد دارند و جزء جدایی ناپذیر صنایع 

مختلف محسوب می شوند.
به گفته وي محصولات این شرکت، 
نمونه مشابه داخلی ندارد و در مقایسه 
با مشابه خارجی در بعضی محصولات 
از نظر کیفی نه تنها برابري که در برخی 
موارد حتی بالاتر عمل می کند. همچنین 
از نظر قیمت هم به طور میانگین یک 
سوم نمونه مشابه خارجی است. پی.ال.
سی یعنی یک قطعه کنترل کننده که 
برنامه پذیر است و می توان برنامه هاي 
مختلف و متنوع کنترلی را بروي آن 
نوشت. به عبارت دیگر، پی ال سی یک 
نوع رایانه خاص است که براي کارکردي 
قابل اطمینان در شرایط صنعتی خاص 
مثل دماهاي بسیار بالا، رطوبت، خشکی 
و گرد و خاك طراحی شده است. پی ال 
سی ها با این هدف طراحی می شوند 
مثل  فرآیندهاي صنعتی  نند  بتوا که 
خط مونتاژ در یک کارخانه تولیدي، 
فرآیندهاي موجود در کارخانه هاي 
خانه هاي  تصفیه   یا  معدن  سنگ 

فاضلاب و غیره را خودکار کنند.

امتیاز: ۶۸/۵

خبر

صنعت کاغذسازی 
با بومی سازی «بیل 
بریکر» از واردات 

بی نیاز شد
بیل بریکر (تخت کننده) ساخته شده 
در یک شرکت دانش بنیان براي باز 
کردن بیل هاي پرس شده و درجه بندي 
و تفکیک ناخالصی هاي کاغذ باطله 

استفاده می شود.
نقل  به  مهر  به گزارش خبرگزاري 
آبادیران،  ملی  برنامه  دبیرخانه  از 
دستگاه  این  درام  سوراخ هاي 
ناخالصی هاي کوچک مانند شن و ماسه 
و کانوایر سورتینگ ناخالصی هاي بزرگ 
را می تواند در کاغذ باطله در شرایط 

خشک حذف کند.
این دستگاه 3متر قطر و 9 متر طول دارد 
و از مزایاي آن می توان به صرفه جویی 
در نیروي کار و فضاي کاري، حذف 
ناخالصی هاي سبک و سنگین به صورت 
خشک، کاهش نرخ سایش در تجهیزات 
خمیر سازي، کاهش هزینه هاي تعمیر 
و نگهداري در تجهیزات پایین دستی و 
افزایش کیفیت خمیر و کاغذ اشاره کرد.

این دستگاه همچنین علاوه بر ارتقاي 
بازده تجهیزات خمیر و کاغذ، بازده 
افزایش  نیز  را  تولید کاغذ  ظرفیت 

می دهد.
پژوهش  شیمی  شرکت  مدیرعامل 
صنعت گفت: نخستین نمونه بیل بریکر 
به سفارش یک شرکت کاغذسازي در 
خوزستان با حدود پنجاه درصد قیمت 

مشابه خارجی آن ساخته شده است.
حبیب زاده افزود: سازندگان خارجی این 
دستگاه چین و برخی کشورهاي اروپایی 
هستند که در صورت ساخت داخل آن 
و قطع واردات، سالانه تا 500 هزار دلار 
صرفه جویی ارزي می تواند صورت گیرد.

قدرت داستان گویی در کسب و کار
درباره ي کتاب قدرت داستان گویی در 

کسب و کار
روزي روزگاري، کتابی در دستانتان قرار گرفت که 
کسب وکارتان را براي همیشه متحول کرد. کتابی 
که هر کس اولین صفحاتش را بخواند، به قدرت 
جادویی اش پی می برد. کتابی که بعد از عمل کردن به 
توصیه هایش، اعتماد مشتریان به شما چند برابر می شود، 
کارکنان با جان و دل برایتان کار می کنند، برندتان از دیگر 
برندها متمایز می گردد و تعاملتان با اطرافیانتان بهتر و بهتر 
می شود. همه ي این اتفاقات فقط با استفاده از یک چیز 

اتفاق می افتد: داستان! باور نمی کنید؟ فقط چند سطر 
Stories) از کتاب قدرت داستان گویی در کسب و کار

That Stick) را بخوانید تا متوجه شوید داستان چه قدرتی 
دارد و شما از آن بی خبر بودید!

کیندرا هال (Kindra Hall) رئیس شرکت مشاوره ي 
Steller و یکی از اعضاي  Collective کسب وکار
هیئت مدیره ي شبکه ي ملی داستان سرایی است. کیندرا 
کارشناسی ارشد خود را در رشته ي ارتباطات گرفت و از 
همان زمان با موضوع پایان نامه اش (نقش داستان گویی 
در تعریف فرهنگ سازمانی) نشان داد که به قصه ها 

بیشتر از هر چیز دیگري بها می دهد. سازمان هاي 
بزرگی مانند فیس بوك، هتل  هیلتون، تایسون فودز، 
تارگت، برکشایر هاتاوي و دانشکده ي پزشکی هاروارد 
از مشاوره هاي کیندرا بهره می برند. او بیش از هر کار 
دیگري، داستان گویی را بلد است؛ براي همین زندگی اش 
را وقف آموزش داستان سرایی به دیگران کرده. کتاب 
پرفروش او قدرت داستان گویی در کسب و کار است 
که مجله ي فوربز درباره اش نوشته: یکی از ارزشمندترین 

کتاب ها در حوزه ي کسب وکار!»
اما کیندرا هال در کتاب قدرت داستان گویی در کسب 

و کار دقیقاً چه می گوید؟ حرف اول و آخر او این است: 
هرگز قدرت یک داستان خوب را دست کم نگیرید. 
گفتن داستان مناسب در لحظه ي مناسب، بسیاري از 
چالش هایی را که کسب وکارها با آن مواجه هستند، 
در یک چشم بر هم زدن حل می کند. کیندرا با زبانی 
ساده به شما توضیح می دهد که هدف هر کسب وکاري 
ارائه ي خدمات یا محصول یا ارزشی جدید به مشتریان 
است. اما ایجاد ارتباط بین مشتریان با کسب وکار شما، 
به هیچ وجه ساده نیست. چالش هایی که در این مسیر به 
وجود می آیند، شکاف هایی هستند که همه با آن درگیرند.

وي با اشاره به اینکه کسب و کارها می توانند از دل داده ها 
ارزش افزوده براي شرکت ها ایجاد کنند، اظهار کرد: در 

درباره ي کتاب قدرت داستان گویی در 
کسب و کار

روزي روزگاري، کتابی در دستانتان قرار گرفت که 
کسب وکارتان را براي همیشه متحول کرد. کتابی 
که هر کس اولین صفحاتش را بخواند، به قدرت 
جادویی اش پی می برد. کتابی که بعد از عمل کردن به 
توصیه هایش، اعتماد مشتریان به شما چند برابر می شود، 
کارکنان با جان و دل برایتان کار می کنند، برندتان از دیگر 
برندها متمایز می گردد و تعاملتان با اطرافیانتان بهتر و بهتر 
می شود. همه ي این اتفاقات فقط با استفاده از یک چیز 

معرفی کتاب

زمانیکه جوان بودم از خویشاموندانم می پرسیدم 
” چرا تنها از با هم بودن خوشحال هستید؟” “چرا 
براي تغییر جهان کاري انجام نمی دهید؟” می 
دانستم که نقشی جهانی براي ایفا کردن دارم و 
اینکه سفرم در زندگی مرا بسوي فراتر از مرزها 
هدایت خواهد کرد. من در 18 سالگی زادگاهم 
ایران رو به مقصد آمریکا ترك کردم . بصورت 
تصادفی وارد دانشگاه یوتا جایی که گرافیک 
کامپیوتر در اواخر دهه 60 اختراع شده بود و زمین 
Pixar – Adobe-Attari بازي بنیانگذاران
در اوایل دهه 70 بود  Silicon Graphics و
شدم .تا سن 22 سالگی دو مدرك لیسانس و 
یک مدرك فوق لیسانس داشتم. سپس من 
Hewlett Packard در انجمن مهندسی  به
پیوستم و در زمانیکه بعنوان یک مهندس نرم افزار 
خودکارسازي طراحی فعالیت می کردم توسط 
دانشگاه استنفورد براي طراحی چیپ یکپارچه 
جذب شدم. من یک چیپ طراحی کردم که کار 
نمی کرد و پروفسور من به من گفت که مهندس 
ضعیفی هستم.من پیشنهاد اجراي یک برنامه 
جدید در  HP را دادم که در صنعت در نوع خودش 
منحصربفرد بود تا از گرافیک کامپیوترها در توسعه 
نرمافزار مهندسی کامپیوتر  (CAE) به کمک 
مهندسان بیاید.مدیریت طرح مرا رد کرد آنها 
به من گفتند که من براي راهبري پروژه خودم 
خیلی جوان و بی تجربه هستم.در نتیجه من 
با چهار نفر از همکارانم شرکت را ترك کردم 
تا شرکت خودم را راه اندازي کنم. در سن 27
CAE Systems سالگی یکی از بنیانگذاران
بودم. در طول 3 سال این شرکت به جایی رسید 
که شرکت Tektronix  آن را به مبلغ 75 میلیون 
دلار خریداري کرد.در سن 30 سالگی یکی از 
بنیانگذارانCirrus Logicبودم که یک کمپانی 
پیشرو در زمینه چیپ (تراشه) بود و در کمتر از 
5 سال به ارزش 150 میلیون دلار رسید.عایدي 
این شرکت در طول 10 سال از ایجاد آن به بیش 
از یک میلیارد دلار رسید و ارزش بازار آن به رقمی 
درحدود 3٫5 میلیارد دلار رسید. با این پیروزي هاي 
بزرگ احساس شکست ناپذیري می کردم.من 
Momenta در سال 1989 یکی از بنیانگذاران

بودم جایی که ما تبلت لمسی پیشرو را ساختیم: 
 (iPad 18 سال قبل از تولید شدن)کتمپیوتر مومنتا
. موفقیت بزرگم بر روي تصمیماتم ساخته انداخت.
بارگیري یک محصول ناتمام و مشکلات فروش 
هاي خوشبینانه منجر به اخراج من توسط هییت 
مدیره شرکت در سال 1992 شد(تصورم این بود 
که این فقط یک جوك احمقانه ماه آوریل است).
نمی دانستم که چکار باید بکنم از کسب و کار 
فاصله گرفتم و سال بعدش را به مسافرت بدور 
دنیا و مطالعه زبانها فرهنگ ها و مذاهب گوناگون 
گذراندم.چیزیکه برایم روشن شد این بود که در هر 
کشوري مردم غالبا به میراث و مذهبشان مفتخر 
هستند و باور دارند که آنها برایشان خاص هستند.

به مجرد کنار گذاشتن ملیت و مذهب پی میبرید 
که اساسا همه مردم یکسان هستند.من با این باور 
برگشتم که ما می توانیم از فناوري براي نیرومند 
کردن افراد جهت تجربه چیزي که آموخته بودم 
استفاده کنیم.این باور 3 اصل اساسی را ایجاد کرد 
که موجب شکل گیري زندگی من شد.1) ساختن 
فناوري جدید که مردم را به یکدیگر نزدیک کند2)
ایجاد کمپانی هاي جدید جهانی با فعالیت هایی در 
کشورهاي مختلف که براي کار با یکدیگر به آنها 
انگیزه بدهد3)ایجاد بنیادهاي بین المللی که براي 
ارتقاي آموزش و کاهش فقر فناوري اطلاعات و 

ارطباتات را بکار بندد.

کامران الهیان

صاحب امتیاز و مدیر مسئول: رضا محزونیه

سردبیر: مرضیه ربیعی

جانشین مدیرمسئول: محمدحسین محزونیه

دبیرتحریریه: امین بندرعباسی

طراح: نوشین رواقی

هیئت تحریریه: 

یم عمادی، سامان  یا وفائی، یلدا توکلی، مر در

یه  یزدی، حور یساجمدی، امین سر سفالگر، پر

محزونیه، سعیدواعظ، آزاده سلیمان نژاد

دستاورد دانش بنیان ها؛
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